
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 8/2015 πρακτικό συνεδρίασης  

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 

Αρ. απόφ. 223/2015                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 

Ορισμός εμπειρογνώμονα για το έργο 

«Κατασκευή γέφυρας αφών Κούσιου», σύμφωνα 

με τις διατάξεις του άρθρου 42 του Ν.3669/2008. 

 

Σήμερα 20 Απριλίου του έτους 2015 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 

Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 

ημερομηνία 16-4-2015 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 

τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 

και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 

επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  36 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 

4)Τ.Χατζηαθανασίου, 5) Β. Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 

7)Δ.Κουλουριώτης, 8) Θ.Κορωνάς, 9)Σ.Διαμάντης, 

10)Ν.Μωυσιάδης, 11)Π.Τσαπαρόπουλος, 12) Β.Λυκοστράτης, 

13)Μ. Παπαϊωάννου, 14)Ι.Χειμώνας, 15)Λ.Ακριβόπουλος, 

16)Σ.Ασλάνογλου, 17)Γ.Ορφανίδης, 18)Ε.Ιακωβίδου, 

19)Χ.Γαϊτάνου, 20) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 21)Α.Σιακαβάρας, 

22)Θ.Τέτος, 23)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 24)Ι.Κυρατλίδης, 

25)Μ.Σουμελίδης, 26) Ν. Τσιαμήτρος, 17) Α. Καγκελίδης, 

28)Ι.Παπαγιάννης, 29)Η.Τσιφλίδης, 30)Σ.Ελευθεριάδου, 

31)Ν.Μπέκης, 32)Π.Παπαδίνα, 33)Α.Αποστολόπουλος, 

34)Α.Μαρκούλης, 35)Σ.Στουγιάννος, 36)Γ.Μελιόπουλος. 

Δ.Τραπεζανλής, Γ.Σοφιανίδης, 

Γ.Κάκαρης, Ζ.Πατσίκας, 

Γ.Γουλτίδης 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                                
Ε.Γκόγκα, Ν.Γερούκης, Ι.Σιδηρόπουλος, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, Ν. Αγγέλου, 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 

& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 
Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 

Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, 

Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, 

Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Η.Τσιφλίδης, Ι.Παπαγιάννης, 

Γ.Μελιόπουλος. 

2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 222/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Ν.Μωυσιάδης. 

3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 223/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Ν.Μωυσιάδης, 

Γ.Μελιόπουλος 

4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 224/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Κυρατλίδης, Ν.Τσιαμήτρος και 

προσήλθε η κ.Χ.Γαϊτάνου. 

5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 225/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ.Κ.Καραπαναγιωτίδης. 

6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 228/2015 απόφασης αποχώρησε η κ.Χ.Γαίτάνου 

7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 229/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ.Λ.Ακριβόπουλος 

8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 230/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ.Χ.Κούτρας. 

9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 233/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ.Γ.Ορφανίδης 

10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 236/2015 απόφασης προσήλθε ο κ.Γ.Ορφανίδης 

11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 239/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Καγκελίδης, Λ.Ακριβόπουλος, 

Ν.Μωυσιάδης, Π.Τσαπαρόπουλος. 
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Πρόεδρος: Θα επιθυμούσα, αν είναι δυνατόν, να προτάξουμε το 4
ο
 θέμα της ημερήσιας 

διάταξης, για τον ορισμό εμπειρογνώμονα για το έργο «Κατασκευή γέφυρας αφών Κούσιου», 

καθώς είναι παρών στη συνεδρίαση ο κ. Ι.Κούσιος. 

Συμφωνεί το σώμα; 

Μέλη: Ναι.   

Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε το συμβούλιο να προταχθεί το 4ο θέμα του 1ου  θέματος της 

ημερήσιας διάταξης,  ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 15-

4-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη Λαζαρίδη, που έχει ως 

εξής: 

Με την με αριθμό πρωτ. 39843/31.07.2014 ( ΑΔΑ : ΩΓΚ5Ω9Ο-ΑΕ7) απόφαση της 

Διευθύντριας Τεχνικών Υπηρεσιών Δήμου Βέροιας διαλύθηκε η σύμβαση του ανωτέρω έργου. 

Επειδή σύμφωνα με το άρθρο 62 παρ.8 η αποδοχή της διάλυσης επέχει τη θέση της βεβαίωσης για 

την περαίωση των εργασιών και με το άρθρο 73 παρ. 2 η τελική επιμέτρηση υποβάλλεται από τον 

ανάδοχο μέσα σε δύο μήνες από την περάτωση, η Υπηρεσία μας ανέμενε από τον εργολάβο την 

σύνταξη και κατάθεση των τελικών επιμετρήσεων.  

Ο εργολάβος δεν ανταποκρίθηκε στα παραπάνω, αλλά ούτε και στο έγγραφα αιτήματα της 

Υπηρεσίας μας με τα οποίο τον καλούσαμε για υποβολή των τελικών επιμετρήσεων. Σε αυτήν την 

περίπτωση και σύμφωνα με το άρθρο 52 παρ. 5&6 του Ν 3669/2008, όταν δεν υποβληθεί 

εμπρόθεσμα από τον ανάδοχο η τελική επιμέτρηση, ορίζεται ποινική ρήτρα ίση με το 2 τοις 

χιλίοις επί του συνολικά καταβληθέντος ποσού και για κάθε συμπληρωμένο μήνα καθυστέρησης 

και για έξι το πολύ μήνες καθυστέρησης. Λόγω των παραπάνω επεβλήθησαν συνολικά 6 ρήτρες 

συνολικού ποσού 1639,98 * 6 =9.839,88 € τα οποία και θα παρακρατηθούν από τον επόμενο 

λογαριασμό.  

Επιπλέον ο εργολάβος αγνόησε και το με αριθμό 5442/10.02.2015 έγγραφο μας με το 

οποίο τον ενημερώναμε για τις υποχρεώσεις του, σχετικά με το μητρώο έργου και το Φ.ΑΥ και 

δεν προχώρησε σε ενέργειες για την σύνταξη τους.  

Επειδή η προθεσμία παρήλθε χωρίς να κατατεθούν τελικές επιμετρήσεις, σύμφωνα με το 

άρθρο 52 & 62 του Ν.3669/08, η Υπηρεσία θα προβεί στην σύνταξη των τελικών επιμετρήσεων 

σύμφωνα με το άρθρο 73 & 52 παρ.6 του Ν. 3669/2008 όπως ισχύει. Πέραν όμως των τελικών 

ποσοτικών επιμετρήσεων, απαραίτητο στοιχείο του έργου για την προσωρινή παραλαβή αποτελεί 

και το μητρώο του έργου (άρθρο 73 παρ.2). Το Μητρώο περιλαμβάνει στοιχεία του έργου ‘όπως 

κατασκευάστηκε’ αλλά και τον Φάκελο Ασφάλειας και Υγείας (άρθρο 73 παρ.7). Η υποχρέωση 

αυτή απορρέει και από το άρθρο 6.3 της Ε.Σ.Υ. όπου αναφέρεται η υποχρέωση σύνταξης σχεδίων 

όπως κατασκευάσθηκε το έργο ("As Built" Drawings).  

Λαμβάνοντας υπόψη τα παραπάνω, αλλά και το γεγονός ότι σύμφωνα με το άρθρο 73 παρ. 

4 η επιτροπή προσωρινής παραλαβής παραλαμβάνει τόσο ποσοτικά όσο και ποιοτικά τις 

εκτελεσμένες εργασίες, θα πρέπει να γίνει κάθε αναγκαίος έλεγχος παράλληλα με την σύνταξη 

των τελικών επιμετρήσεων. 

Η Υπηρεσία για την αποτύπωση των τμημάτων του έργου όπως αυτά κατασκευάστηκαν ( 

γεωμετρική αποτύπωση) και την παραβολή τους με αυτά της μελέτης, προτίθεται να απευθυνθεί 

σε ιδιώτες επιστήμονες κατ’ εφαρμογή του άρθρου 42 του Ν. 3669/08. 

Ο ορισμός εμπειρογνώμονα  είναι απαραίτητος ώστε να συνδράμει στην Υπηρεσία με 

συγκεκριμένη απασχόληση, αυτή της αποτύπωσης των τμημάτων του έργου όπως αυτά 

κατασκευάστηκαν ( γεωμετρική αποτύπωση) και έλεγχο για τυχόν αποκλίσεις της κατασκευής 

από την αρχική μελέτη  καθώς και διατύπωση άποψης, λόγω και της ιδιαίτερης δυσκολίας που 

παρουσιάζει το συγκεκριμένο έργο. 

 Ο ορισμός εμπειρογνώμονα κρίνεται αναγκαίος κατ’ εφαρμογή των  διατάξεων της 

παραγράφου 3 του άρθρου 38 του Ν. 3316/2005 σε συνδυασμό με τις διατάξεις  του άρθρου 42 

του Ν.3669/2005, διότι το έργο της κατασκευής της γέφυρας  Αφών Κούσιου λόγω της φύσεώς 

του, απαιτεί την υποστήριξη της Διευθύνουσας Υπηρεσίας λόγω του ότι η διαθέσιμη  εμπειρία της 

σε παρόμοια έργα είναι μικρή  και διότι το έργο εμφανίζει ιδιαίτερες κατασκευαστικές δυσχέρειες 

με υψηλή επικινδυνότητα.     

Σας ενημερώνουμε ότι ο  εμπειρογνώμονας που θα οριστεί: 

1. Θα απασχοληθεί  έως το πολύ δέκα ημέρες  

2. Θα είναι Μηχανικός Π.Ε. και  
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3. Θα έχει την ανάλογη εμπειρία σε σχέση με την σπουδαιότητα του έργου. 

Προκειμένου να οριστεί εμπειρογνώμονας στο έργο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 42 

του Ν. 3669/2008  σε συσχετισμό με τις διατάξεις του άρθρου 38 του Ν. 3316/2005,  απαιτείται  η 

σύμφωνη γνώμη του Τεχνικού Συμβουλίου. Το Τεχνικό Συμβούλιο Δημοσίων Έργων 

Περιφερειακής ενότητας Ημαθίας με την από 15/4/2015 συνεδρίαση γνωμοδότησε θετικά. 

Επειδή  στο συγκεκριμένο έργο βρίσκουν εφαρμογή οι διατάξεις της παραγράφου 3 του 

άρθρου 38 του Ν,3316/2005 σε συνδυασμό με τις διατάξεις  του άρθρου 42 του Ν.3669/2005, 

πρέπει να ληφθεί απόφαση της Προϊσταμένης Αρχής (Δημοτικού Συμβουλίου) για την ανάθεση 

καθηκόντων  σε εμπειρογνώμονα, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 42 του Ν.3669/08. 

Κατόπιν των ανωτέρω καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει: 

1. Την έγκριση ανάθεσης καθηκόντων και τον ορισμό ως ειδικού εμπειρογνώμονα τον κ. 

Άνθιμο Σπυρίδη Αγρονόμο Τοπογράφο Μηχανικό σύμφωνα με το άρθρο 42 του Ν. 3669/2008  σε 

συσχετισμό με τις διατάξεις του άρθρου 38 του Ν. 3316/2005 για την επιστημονική συνδρομή της 

Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών με συγκεκριμένη απασχόληση, αυτή της αποτύπωσης των 

τμημάτων του έργου «Κατασκευή Γέφυρας Αφών Κούσιου», όπως αυτά κατασκευάστηκαν ( 

γεωμετρική αποτύπωση) και έλεγχο για τυχόν αποκλίσεις της κατασκευής από την αρχική μελέτη  

καθώς και διατύπωση άποψης, λόγω και της ιδιαίτερης δυσκολίας που παρουσιάζει το 

συγκεκριμένο έργο,  με συνολική αμοιβή για απασχόληση δέκα (10) ημερών  ήτοι ποσού 7.230,00 

€ χωρίς ΦΠΑ (ή 8.892,90€ με το ΦΠΑ) 

2. Η αμοιβή θα εκφράζεται σε ανθρωποημέρες επιστήμονα πλέον της 20-ετούς εμπειρίας 

η οποία υπολογίζεται όπως ακολουθεί 10ημέρες *600τκ= 10*600*1,205=7.230,00 € χωρίς ΦΠΑ  

3. Η δαπάνη θα βαρύνει  τις πιστώσεις του έργου 

4. Αντικείμενο της εμπειρογνωμοσύνης θα είναι επιστημονική συνδρομή της 

Διεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών με συγκεκριμένη απασχόληση, αυτή της αποτύπωσης των 

τμημάτων του έργου «Κατασκευή Γέφυρας Αφών Κούσιου», όπως αυτά κατασκευάστηκαν ( 

γεωμετρική αποτύπωση) και έλεγχο για τυχόν αποκλίσεις της κατασκευής από την αρχική μελέτη  

καθώς και διατύπωση άποψης 

Την εξουσιοδότηση του Αντιδημάρχου Τεχνικών, Προγραμματισμού & Ηλεκτρονικής 

Διακυβέρνησης για την υπογραφή της σχετικής σύμβασης  παροχής υπηρεσίας. 

Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 

Λαζαρίδης: Υλοποιώντας την επιθυμία του κ.Κούσιου για συνέχιση του έργου 

κατασκευής της γέφυρας με βάση την παλιά μελέτη, δηλ. με τη χυτή κατασκευή, ακολουθούμε 

την τυπική διαδικασία που έχει να κάνει με την εκκαθάριση της εργολαβίας από τον προηγούμενο 

εργολάβο, την εταιρία «ΑΛΙΑΚΜΩΝ ΑΤΕΒΕ», η οποία επιμερίζεται στην ποιοτική και την 

ποσοτική παραλαβή. 

Ως γνωστόν από το προηγούμενο καλοκαίρι είχε γίνει διάλυση της σύμβασης, περιμέναμε 

ως οφείλαμε τις τελικές επιμετρήσεις οι οποίες όμως δεν έχουν κατατεθεί, αν κι έχουν περάσει 8 

μήνες. Στο διάστημα των 6 τελευταίων μηνών επιβάλλονται και ποινικές ρήτρες. Τώρα πια είναι 

κάτι που θα το κάνουμε εμείς, όσον αφορά το ποσοτικό κομμάτι.  

Η ποιοτική παραλαβή έχει να κάνει με το πως παραλαμβάνεται το έργο, σε ποια 

κατάσταση γεωμετρικά και ποιοτικά. Γι ‘αυτό το λόγο ζητούμε τη συνδρομή, τη βοήθεια ενός 

εμπειρογνώμονα, που στην προκειμένη περίπτωση είναι ο κ.Άνθιμος Σπυρίδης, Πρόεδρος της 

εταιρίας μελετών και συμβούλων «ΥΕΤΟΣ», με πολύ μεγάλη εμπειρία σε τέτοια θέματα. Στο 

παρελθόν έχει συνδράμει με τη βοήθειά του στο Δημόσιο, σε διάφορες υπηρεσίες και Υπουργεία. 

Αυτό που θέλουμε είναι να «μηδενίσουμε το κοντέρ» με τον προηγούμενο εργολάβο και 

το έργο και να συνεχίσουμε με ένα νέο εργολάβο, βγάζοντας το έργο σε δημοπρασία. 

Καραπαναγιωτίδης: Επειδή είναι μια πολύ σοβαρή υπόθεση κι οι περισσότεροι εδώ μέσα 

δεν έχουμε τεχνικές γνώσεις, θα ήθελα να υποβάλλω μερικές ερωτήσεις στον κ.Λαζαρίδη. 

Ξέρω πολύ καλά πως λειτουργεί η Τοπική Αυτοδιοίκηση. Καμιά φορά κάνουμε λάθη και 

παραλείψεις, αλλά όπου εμπλέκεται πολιτικό πρόσωπο που ασκεί διοίκηση κι υπάρχει μεγάλο 

ποσό στη μέση, πρέπει όλοι να είναι πολύ προσεκτικοί. Πρώτα από όλα ο ίδιος ο υπογράφων και 

στη συνέχεια όλοι οι άλλοι που θα σηκώσουμε τα χέρια μας για να ψηφίσουμε θετικά ή αρνητικά. 

Επειδή λοιπόν αυτή η υπόθεση έχει ταλαιπωρήσει πολύ και τον δωρητή και την πόλη της 

Βέροιας και τους δημότες, θα ήθελα να κάνω κάποιες ερωτήσεις: Πόσα χρήματα πήρε μέχρι 

σήμερα ο εργολάβος; Πόσα διεκδικεί; Είναι εύκολη η αποπομπή του εργολάβου; Όσον αφορά τον 
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κ.Σπυρίδη, τον οποίο δεν γνωρίζω, εσείς τον επιλέξατε: Θα κάνει πραγματογνωμοσύνη η 

καταμετρήσεις; Αν κάνει καταμετρήσεις, η Υπηρεσία δεν έχει τη δυνατότητα να τα κάνει; 

Το ποσό δεν είναι μεγάλο, δε φέρνω την καταστροφή, αλλά είναι μερικά πράγματα που 

μας ξενίζουν. Δε μπορεί αυτό που κάνει ο κ.Σπυρίδης να το κάνει η Τεχνική Υπηρεσία;  

Καγκελίδης: Μιλάει η «Κασσάνδρα» αυτού του έργου, η οποία έλεγε από την έναρξη του 

έργου από την προηγούμενη διοίκηση έλεγε ότι αυτό το έργο δεν πρόκειται να τελειώσει. 

Ήταν υποχρέωση του εργολάβου να κάνει τις επιμετρήσεις για να πληρώνεται τους 

λογαριασμούς; Αν γινόταν κάτι τέτοιο θα πληρώναμε σήμερα αυτά τα χρήματα; 

Όσον αφορά τον κ.Σπυρίδη, έχει πτυχίο Πολιτικού Μηχανικού ή άλλο πτυχίο; Δε μπορούν 

οι δικοί μας μηχανικοί να κάνουν τις μετρήσεις; Ο νόμος από ότι νομίζω δεν το απαγορεύει. 

Πρέπει να πληρώσουμε κάποιον άλλο; 

Ο Διαχειριστική Επιτροπή είχε στείλει μια αίτηση-καταγγελία το 2011 στη Δ/νουσα 

Υπηρεσία και τη Δήμαρχο, με την οποία ζητούσε να γίνει σύνταξη των στοιχείων και των 

επιμετρήσεων από τον εργολάβο. Λήφθηκε υπ’ όψιν; Τι απέγινε η επιστολή αυτή; Σας καταθέτω 

την επιστολή για να τη βάλετε στα πρακτικά σας… 

Πρόεδρος: Την έχει κι ο κ.Λαζαρίδης 

Καγκελίδης: Δεν ξέρω αν την έχει, εγώ την καταθέτω στα πρακτικά 

Πρόεδρος: Την επιστολή αυτή την είχε δώσει το Προεδρείο στον κ.Λαζαρίδη από τότε… 

Ελευθεριάδου: Αρχικά θα ήθελα να συμπληρώσω κάτι σε αυτά που είπε ο 

κ.Καραπαναγιωτίδης. Γιατί δεν μπορεί η Τεχνική υπηρεσία του Δήμου; Γιατί δε μπορεί να κάνει 

αυτή την εργασία κάποιος ντόπιος πολιτικός μηχανικός; 

Με βάση το βιογραφικό του, ο κ.Σπυρίδης είναι Αγρονόμος Τοπογράφος Μηχανικός. 

Ψάχνοντας στο διαδίκτυο για τη δουλειά του Αγρονόμου Τοπογράφου Μηχ/κού, είδα ότι 

περισσότερη σχέση έχουν οι πολιτικοί μηχανικοί ή ένας μηχανολόγος μηχανικός με το 

αντικείμενο, παρά ο ίδιος. Δε νομίζω ότι είναι αρμοδιότητά του όλα αυτά. Γιατί τελικά δεν 

επιλέχθηκε κάποιος ντόπιος μηχανικός; 

Μπέκης: Δεν ξέρω τις ικανότητες του κ.Σπυρίδη, ούτε αν είναι αρμοδιότητά του, απλά 

θέλω να μάθω με ποια κριτήρια επιλέχθηκε. Γιατί αυτός κι όχι κάποιος άλλος;  

Στο εισηγητικό μας λένε ότι δεν μπορούσαν να το κάνουν οι υπηρεσίες του Δήμου, 

σεβαστό, αν δηλώνει κάποιος αδυναμία δε μπορούμε να κάνουμε κάτι. Η δαπάνη θα βαρύνει τις 

πιστώσεις του έργου, δηλ. από τα ίδια λεφτά του προϋπολογισμού θα πληρωθεί; 

Η Τρίτη ερώτηση σχετίζεται με το ύψος τοις αμοιβής, 7.230€ για 10 ημέρες, δηλ. 

723€/μέρα; Τέτοιες είναι οι αμοιβές των μηχανικών; Μήπως έπρεπε να γίνω μηχανικός; 

Μαρκούλης: Ποιος είναι ο αρμόδιος προϊστάμενος της υπηρεσίας και για ποιο λόγο δεν 

έχουμε δική του εισήγηση για το θέμα;  

Στο άρθρο 42 που επικαλείστε, γίνεται αναφορά για περιπτώσεις ειδικών ή μεγάλων έργων 

υποδομής. Το συγκεκριμένο έργο είναι συμβατικό ή έχει χαρακτηριστεί ως ειδικό; Αν έχει 

χαρακτηριστεί ειδικό, με ποια απόφαση έχει γίνει; 

Ο εμπειρογνώμονας ορίζεται για την επίλυση συγκεκριμένου τεχνικού προβλήματος. Ποιο 

είναι το συγκεκριμένο τεχνικό πρόβλημα που έχει ανακύψει και δεν το ξέρουμε; 

Η έκπτωση έχει προσδιορίσει την υπαιτιότητα (αναφέρομαι στη διάλυση της σύμβασης); 

Οφείλεται στον εργολάβο το 5% της αμοιβής επί της συμβάσεως, σύμφωνα με το άρθρο 64 παρ. 

1γ; 

Λαζαρίδης: Ως 5%... 

Μαρκούλης: Πόσες αναθεωρήσεις έχουν γίνει μέχρι τώρα; 8 ή 10; Γι’ αυτές τις 

αναθεωρήσεις ο εργολάβος δικαιούται αμοιβή; 

Για το γερανό που έμεινε στο σημείο αυτό επί 4 χρόνια ο εργολάβος δικαιούται σταλία; 

Έχουν γίνει επιμετρήσεις των ειδικότερων μικρών έργων που έχουν γίνει για την 

κατασκευή της συγκεκριμένης γέφυρας; Πέραν από αυτά που έχουν συμφωνηθεί, έχουν γίνει 

άλλα έργα κι έχουν γίνει οι επιμετρήσεις; 

Δικαιούται αμοιβή για εργασίες; Επιβαρύνουν αυτές οι εργασίες που αφορούν κατασκευές 

όπως του μεσόβαθρου; Γιατί αντί για 2 βάθρα, έχει γίνει κι ένα μεσόβαθρο που εξυπηρετεί την 

κατασκευή των δύο βάθρων και για να αποξηλωθεί πρέπει να γίνει μια δαπάνη. Αυτή η δαπάνη 

ποιον θα επιβαρύνει; 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Α.Λαζαρίδης μιλά εκτός 

μικροφώνου). 
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Αν παραμείνει έτσι όπως είναι και κατεβάσει το ποτάμι κλαδιά, δημιουργείται κίνδυνος 

για τη γέφυρα; 

Έχει ακολουθηθεί για τη συγκεκριμένη γέφυρα η συμβατική κατασκευή; Προτεταμένη; 

Πρόεδρος: Συγγνώμη, σας διακόπτω για ένα λεπτό κ.Μαρκούλη, θα συνεχίσετε 

αργότερα… 

Δήμαρχε, επειδή το σημερινό θέμα για τη γέφυρα αφών Κούσιου δεν είναι ακριβώς αυτό 

που συζητούμε τώρα, θα σας παρακαλούσα να δεσμευτείτε, προκειμένου να κάνουμε μια 

συνεδρίαση του Δ.Σ. μόνο με αυτό το θέμα. 

Δήμαρχος: Πολύ ευχαρίστως… 

Πρόεδρος: Συνάδελφοι, να δεσμευτεί ο Δήμαρχος, να κάνουμε μια συνεδρίαση με θέμα τη 

γέφυρα αφών Κούσιου, διότι σήμερα είναι άλλο το θέμα μας κι οι περισσότεροι συνάδελφοι είναι 

εκτός θέματος. Είναι όμως αρκετά σοβαρό το θέμα, έτσι ώστε ο Δήμαρχος να αναλάβει τη 

δέσμευση έτσι ώστε να κάνουμε αυτή τη συνεδρίαση… 

Δε μπορούμε όμως αυτή τη στιγμή να συνεδριάζουμε με αυτό τον τρόπο για θέματα της 

ημερήσιας διάταξης. 

Μαρκούλης: Γιατί πρόεδρε δεν είναι το θέμα μας αυτό; Και τι θα κάνει ο 

εμπειρογνώμονας; 

Πρόεδρος: Αν το Δ.Σ. νομίζει ότι μπορούμε να εντάξουμε κι ένα άλλο θέμα πάνω σε αυτό, 

ευχαρίστως να το κάνουμε… 

Μπέκης: Επί της διαδικασίας πρόεδρε… 

Να πω ότι έτσι όπως μπήκε το θέμα, ο κ.Μαρκούλης έχει δίκιο. Από τη στιγμή που 

αποφασίζουμε για έναν εμπειρογνώμονα και μιλάμε για μετρήσεις κι εκτιμήσεις κλπ. προφανώς 

όλα είναι εντός θέματος. 

Συμφωνώ όμως και μαζί σας για να κάνουμε μια συνεδρίαση μόνο για αυτό το θέμα. 

Πρόεδρος: Την άλλη εβδομάδα κιόλας… 

Μπέκης: Να γίνει μια συνεδρίαση επί αυτού, αλλά οι ερωτήσεις είναι εντός θέματος. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Α.Μαρκούλης μιλά εκτός 

μικροφώνου) 

Πρόεδρος: Ας μην το υποβαθμίζουμε το θέμα, με αυτό τον τρόπο που το συζητούμε 

σήμερα το υποβαθμίζουμε… 

Λαζαρίδης: Εγώ θα απαντήσω σε όλες τις ερωτήσεις, αλλά τι σχέση έχει ο ορισμός 

εμπειρογνώμονα με το πόσα χρήματα πήρε ο εργολάβος και πόσες αναθεωρήσεις έγιναν; Δεν 

έχουν σχέση με το σημερινό μας θέμα 

Πρόεδρος: Πράγματι δεν έχουν σχέση, είναι σοβαρό το θέμα και πραγματικά το 

υποβαθμίζουμε θέτοντάς το έτσι, με τον ορισμό του εμπειρογνώμονα. Αυτή είναι η άποψή μου. 

Μαρκούλης: Πρόεδρε δε χρειάζομαι συνήγορο, όπως δε χρειάζεται ούτε κι ο κ.Λαζαρίδης. 

Πρόεδρος: Κε Μαρκούλη δεν κάνω το συνήγορο κανενός. 

Μαρκούλης: Δε μιλώ για εσάς, αλλά για τους άλλους συναδέλφους που θέλουν να κρίνουν 

αν είναι εντός ή εκτός θέματος οι ερωτήσεις. Έχει τη δικαιοδοσία ο κ.Λαζαρίδης να απαντήσει. 

Ο κ.Λαζαρίδης ζητά την έγκριση ανάθεσης καθηκόντων και τον ορισμό ως ειδικού 

εμπειρογνώμονα του κ.Άνθιμου Σπυρίδη, για να κάνει γεωμετρική αποτύπωση. Τι γεωμετρική 

αποτύπωση; Μας έχουν φύγει τα βάθρα; 

Επειδή στη συνεδρίαση είναι παρών κι ο κ.Κούσιος και συνοδεύεται από τον κ.Κουτόβα, 

είναι παρών κι ο κ.Τσιάρας καθώς κι άλλοι μηχανικοί, ας δούμε ποια είναι κι η δική του θέση επί 

του συγκεκριμένου ζητήματος… 

Αποστολόπουλος: Δε μπορούσε η αρμόδια υπηρεσία του Δήμου να κάνει αυτή την 

εργασία κι έπρεπε να βρούμε τον κ.Σπυρίδη; Πως επιλέχθηκε ο κ.Σπυρίδης, ποια η διαδικασία 

επιλογής του; 

Υπήρξαν προσφορές άλλων μηχανικών; Έγινε διερεύνηση σε άλλους μηχανικούς; Έχει ο 

συγκεκριμένος μηχανικός τις προϋποθέσεις που προβλέπει ο νόμος και τα κατάλληλα πτυχία; 

Στο εισηγητικό σημείωμα λέμε ότι έχει γίνει διάλυση της σύμβασης του έργου. Γιατί 

διαλύθηκε η σύμβαση; Γιατί δεν έγιναν οι τελικές επιμετρήσεις; Τι έγινε με την επιστολή του 

κ.Δάσκαλου; Λήφθηκε υπ’ όψιν; Την έχετε διερευνήσει; 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Χ.Κούτρας μιλά εκτός 

μικροφώνου) 
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Αποστολόπουλος: Υπήρξε σύνταξη σχεδίων κατασκευή από τον ανάδοχο που 

παραδόθηκαν μαζί με τις επιμετρήσεις, που συνόδευαν τα εγχειρίδια χρήσης και συντήρησης του 

έργου, ή οι αναλυτικές επιμετρήσεις συνοδεύονται μόνο από σκαριφήματα;  

Έπρεπε να υπάρχουν αναλυτικά σχέδια και διαγράμματα; Γιατί υπήρξε τόση καθυστέρηση 

στην πρόοδο των εργασιών; Εφαρμόζονται οι ποινικές ρήτρες που προβλέπονται από το νόμο; 

Πρόεδρος: Θα επαναλάβω ότι οι περισσότερες ερωτήσεις δεν έχουν σχέση με το θέμα. 

Όμως πραγματικά θεωρώ ότι υποβαθμίζεται το θέμα έτσι και υποβαθμίζεται όταν κοιτάμε 

να το «πασαλείψουμε» και σε ένα θέμα ορισμού εμπειρογνώμονα παρεισφρύουν όλα τα θέματα 

χωρία πραγματικά να έχουμε τον αναγκαίο χρόνο. Γι’ αυτό επαναλαμβάνω την πρόταση για μια 

συνεδρίαση με αυτό το θέμα. 

Δήμαρχος: Βεβαίως και θα το κάνουμε. 

Λαζαρίδης: Για το πόσα ακριβώς χρήματα έχει πάρει ο εργολάβος δεν έχω πρόχειρες τις 

σημειώσεις μου για να σας πω, αλλά δεσμεύομαι την επόμενη φορά να σας πω το ακριβές ποσό. 

Δεν ξέρω αν ο κ.Βουτσιλάς έχει τις σημειώσεις του... 

Σχετικά με το πόσα χρήματα διεκδικεί, δεν έχει καταθέσει ακόμη κάποια αίτηση που να 

διεκδικεί χρήματα. Όπως είπε ο κ.Μαρκούλης, έχει δικαίωμα να διεκδικήσει ως το 5% της 

υπολειπόμενης εργασίας.  

Αυτό που θα έπρεπε να γίνει από μέρους του σε αυτό το διάστημα, είναι να παραδώσει τις 

τελικές επιμετρήσεις. Αυτή είναι η ευθύνη του, μαζί με σχέδια κατασκευαστικά για το as built,  

για την κατάσταση που μας παραδίδει το έργο, κάτι που ήταν υποχρέωσή του και δεν το έχει 

κάνει. 

Αυτό καλούμαστε να κάνουμε τώρα εμείς. Από τη στιγμή που δεν το κάνει ο ίδιος, ως έχει 

υποχρέωση και για το οποίο του επιβάλλονται ποινικές ρήτρες, θα το κάνουμε εμείς. Γι’ αυτό και 

παίρνουμε τον εμπειρογνώμονα. Ένας λόγος είναι κι αυτός.  

Ο δεύτερος πού σημαντικός λόγος είναι η διατύπωση άποψης. Όπως δυο φορές μέχρι 

σήμερα χρειαστήκαμε δικηγόρο ειδικό στα δημόσια έργα για την άποψή του, έτσι τώρα 

χρησιμοποιούμε τον κ.Σπυρίδη, που μπορεί να είναι Αγρονόμος Τοπογράφος Μηχ/κός, αλλά είναι 

πρόεδρος της εταιρίας «ΥΕΤΟΣ» (την εταιρία έχουμε από πίσω άσχετα αν φαίνεται μόνο ό 

πρόεδρός της), η οποία έχει τουλάχιστον 40 μηχανικούς και οικονομολόγους, έχει προηγούμενη 

εμπειρία σε τέτοιου είδους… 

Καραπαναγιωτίδης: Για καταμέτρηση ή ως εμπειρογνώμονας; 

Λαζαρίδης: Είναι εμπειρογνώμονας, ο οποίος θα συνδράμει στην Τεχνική Υπηρεσία για 

την εκκαθάριση της «ΑΛΙΑΚΜΩΝ ΑΤΕΒΕ». 

Θα συνδράμει τεχνικά με σχέδια και με την αποτύπωση του έργου, αλλά και ποιοτικά, με 

τη γνώμη του, με τις γνώσεις του κλπ. 

Όπως στο παρελθόν είχαμε χρησιμοποιήσει δικηγόρους, έτσι τώρα θα χρησιμοποιήσουμε 

αυτόν που έχει άποψη περί δημοσίων έργων. 

Θα μπορούσαμε να το κάνουμε εμείς, απλά δε θέλουμε να μας ξεφύγει τίποτε, ούτε καν το 

1% της πιθανότητας. 

Θέλουμε να το «δέσουμε» το έργο από παντού για να μην μπορεί να πει ο νέος εργολάβος 

οτιδήποτε, το έργο να «καθαρίσει» παντελώς. Γι’ αυτό το κάνουμε τώρα, να προετοιμαστούμε 

κατάλληλα ώστε ο νέος εργολάβος να συνεχίσει το έργο απρόσκοπτα, με την ίδια μελέτη που 

ήθελε ο κ.Κούσιος, δηλ. με συμβατική, χυτή κατασκευή, καλουπωμένη, όχι προτεταμένη.  

Κε Καγκελίδη είχα πει και πριν ότι αυτό σαφώς κι ήταν υποχρέωση του εργολάβου, δηλ. η 

υποβολή τελικών επιμετρήσεων συνοδεία σχεδίων, στην κατάσταση ακριβώς που βρίσκεται 

σήμερα, πράγμα που δεν έχει κάνει. 

Όλες οι επιστολές λαμβάνονται υπ’ όψιν. 

Ο κ. Σπυρίδης έχει χρησιμοποιηθεί κατά καιρούς και από την πρώην ΤΥΔΚ και από την 

Τεχνική Υπηρεσία του Δήμου για τέτοιου είδους υπηρεσίες με πολύ μεγάλη επιτυχία. Είμαστε 

πολύ ευχαριστημένοι με τη συνεργασία μαζί του, είναι άνθρωπος εμπιστοσύνης κι είμαστε 

σίγουροι ότι θα μας παρέχει ότι χρειαστεί για να «δέσουμε» το έργο από κάθε πλευρά .Αυτά ήταν 

τα κριτήρια επιλογής του. 

Κε Μαρκούλη το έργο δεν έχει χαρακτηριστεί ως ειδικό, αλλά κρίνουμε ότι είναι τέτοιο, 

γιατί δεν είναι ένα έργο συνηθισμένο, γέφυρες δε γίνονται κάθε μέρα και μάλιστα αυτών των 

διαστάσεων, 110 μ. άνοιγμα, 30 μ. ύψος σε ένα ρέμα που έχει μόνιμη παροχή. 
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Κατά τη διάρκεια κατασκευής του έργου αυτά τα 5 χρόνια, έχουν ανακύψει διάφορα 

θέματα μικρά ή πιο σοβαρά, τα οποία έχουν επιλυθεί, π.χ. στο αριστερό βάθρο από την πλευρά 

του Προμηθέα ήταν να γίνουν 5 πάσσαλοι, έγιναν όμως 4 κατόπιν υπόδειξης του μελετητή. Όλα 

αυτά όμως τώρα τα μαζεύουμε, ώστε να μας δοθεί μια τελική απάντηση από την «ΑΛΙΑΚΜΩΝ 

ΑΤΕΒΕ» για το ότι το έργο παραδίδεται σε αυτήν την κατάσταση ακριβώς και μπορεί να 

συνεχιστεί. 

Αν διαπιστωθεί από την έρευνα που θα γίνει ότι κάτι είναι ατελές ή δεν έχει 

κατασκευαστεί σωστά, θα πιστωθεί στον εργολάβο. Γι’ αυτό το κάνουμε, για την εκκαθάριση της 

εργολαβίας, να «μηδενίσουμε το κοντέρ» με τον προηγούμενο εργολάβο για να πάμε σε έναν 

άλλο. 

Η αμοιβή είναι από 0-5% αλλά μην ξεχνάμε εδώ την απόφαση της Ολομέλειας του 

Ελεγκτικού Συνεδρίου η οποία χρέωνε στον εργολάβο και στον ανάδοχο για την αμέλειά του για 

το τι έργο παραλάβανε για να υλοποιήσουν. 

Έχουν γίνει πράγματι κάποιες αναθεωρήσεις, οι πιο πολλές λόγω καιρικών συνθηκών ή 

από κάποια καθυστέρηση κι είναι σε βάρος του Δήμου. 

Έχει γίνει επί μέρους έργο, όταν για παράδειγμα βρέθηκε κατά την εκσκαφή στην πρώτη 

φάση μέρος του αρχαίου τείχους από την πλευρά του κτηνιατρείου. Έγινε έργο συντήρησης κι 

αντιστήριξης καθ’ υπόδειξη της Αρχαιολογικής Υπηρεσίας, κόστισε πάνω από 100.000€, το οποίο 

υλοποιήθηκε. 

Το μεσαίο βάθρο κατασκευάστηκε για να στηρίξει τα δικτυώματα που αποτελούσαν τις 

σκαλωσιές για να καλουπωθεί και να χυθεί το σκυρόδεμα. Αυτό παραμένει κι ένα ζήτημα που 

προκύπτει είναι αν θα παραμείνει, με τι μελέτη ικριωμάτων θα συνεχίσουμε κλπ. Αυτά είναι 

θέματα που θα τεθούν από εδώ και στο εξής προκειμένου να κατασκευαστεί η χυτή γέφυρα, αλλά 

δεν είναι σίγουρο ότι θα κατεδαφιστεί. 

Η γέφυρα είναι χυτή, δηλ. καλουπώνεται και το σκυρόδεμα ρίχνεται επί τόπου. Δεν είναι 

προκατασκευασμένη γέφυρα που την ετοιμάζει δίπλα και τη βάζεις επάνω. Είναι συμβατική 

κατασκευή. 

Είπα πριν κ.Μαρκούλη ότι είναι υποχρέωση του εργολάβου η παράδοση του έργου έτσι 

όπως έχει κατασκευαστεί μέχρι σήμερα κι είναι υποχρεωμένος να μας το πει για να δούμε τι θα 

κάνουμε.  

Σε κάποια φάση είχε προκύψει κατά την σκυροδέτηση μια απόκλιση 3 πόντων 

κατακορυφότητας στο ένα μεσόβαθρο. Αυτό λύθηκε μετά από αποτύπωση και άποψη του 

μελετητή. Τέτοια θέματα όμως πρέπει αυτή την ώρα να τεθούν, για να λυθεί και να εκκαθαριστεί 

η εργολαβία. 

Θα μπορούσαμε κατά 99% να το κάνουμε εμείς ως υπηρεσία, αλλά θέλουμε το 100%, για 

να μην υπάρχει η παραμικρή αμφιβολία στον νέο ανάδοχο, να μη μπορεί να πιαστεί από πουθενά. 

Τα χρήματα δεν είναι πολλά για να έχεις μια δεύτερη πιο εξειδικευμένη άποψη. 

Φανταστείτε ότι στον κ.Γαλενιανό την πρώτη φορά δώσαμε 1.500€ και την άλλη φορά άλλα 

περίπου 1.000€. Αυτά όλα εξαλείφονται με την πρόσληψη αυτού του εμπειρογνώμονα. 

Οι επιμετρήσεις είναι υποχρέωση του αναδόχου, παρά το ότι δεν τις έχει κάνει, αν και η 

νομοθεσία του δίνει περιθώριο 8 μηνών και θα τις κάνουμε τώρα εμείς. 

Τα σχέδια είναι αυτά που σας έλεγα πριν, τα as built, στη φάση που μας παραδίδει το έργο 

πρέπει να υπάρχουν σχέδια της φάσης αυτής. 

Για τη σταλία γερανών δεν είναι κάτι που έχει προκύψει. Υπήρχε ένας γερανός που 

δούλευε ενόσω κατασκευαζόταν το έργο, όπως ήταν υποχρεωμένος να κάνει, αυτοί οι γερανοί 

είναι απαραίτητοι για την κατασκευή αυτού του έργου. 

Το έργο μας απασχολεί έντονα, καθημερινά κι οτιδήποτε γίνεται κι έρχεται εδώ είναι 

συνολική απόφαση. Ο Δήμαρχος έχει συνεχή ενημέρωση. Την εισήγηση την υπογράφω εγώ… 

Πρόεδρος: Έτσι κι αλλιώς θα γίνει συνεδρίαση για αυτό το θέμα… 

Κουτόβας (εκπρ. Ι.Κούσιου): Σήμερα μάθαμε ότι θα έρθει ένας εμπειρογνώμονας, σήμερα 

μάθαμε ότι θα πληρωθεί από τη δωρεά. 

Έγινε μια συνεδρίαση της διαχειριστικής επιτροπής, ήταν κι ο κ.Λαζαρίδης, όπως κι ο 

κ.Κούσιος παρόντες. Δεν θέλουμε να πληρωθεί η αμοιβή του εμπειρογνώμονα από το ποσό της 

δωρεάς. 

Μαρκούλης: Τώρα ανακύπτει άλλο ερώτημα. Αν δεν πληρωθεί από τη δωρεά, από πού θα 

πληρωθεί; Είναι βασικό το θέμα αυτό. 
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Λαζαρίδης: Σήμερα πέρασε από την Ο.Ε. το θέμα του ορισμού εμπειρογνώμονα για το 

έργο της κατασκευής της γέφυρας αφών Κούσιου, αλλά ο νόμος λέει ότι τέτοιου είδους αμοιβές 

προέρχονται από τον προϋπολογισμό του έργου, δεν είναι κάτι που μπορούμε να παραλείψουμε... 

Όπως και για την ποινική ρήτρα των 9.000€ θα τα πάρουμε από εκεί αλλά θα επιστραφούν. 

Καραπαναγιωτίδης: Αν δε γνώριζα προσωπικά το Δήμαρχο και τον κ.Λαζαρίδη θα έλεγα 

ότι κάτι συμβαίνει. 

Αυτό όμως που θέλω να πω, ακόμη κι η τελευταία παρέμβαση του κ.Κουτόβα δείχνει ότι 

κακώς φέρατε το θέμα σήμερα. 

Είπε κάτι ο πρόεδρος πριν κι είχε απόλυτο δίκιο. Είχατε την ευθύνη και στην προηγούμενη 

διοίκηση. Η προηγούμενη διοίκηση παρέδωσε. Είχατε την απόλυτη ευθύνη εσείς. 

Φαίνεται ότι ξεκίνησε ένα έργο πολύ στραβά από την αρχή και δε δικαιολογείστε γιατί κι 

οι δυο είστε τεχνικοί και μάλιστα καλοί. Τι έγινε πως το ξεκινήσατε... Φαίνεται ότι το έργο 

ξεκίνησε πρόχειρα, γρήγορα, την μελέτη δεν είδατε πολύ καλά…  

Εσείς όμως είστε πολιτικά πρόσωπα. Η υπηρεσία δεν είδε; Δημοπρατήσατε ένα έργο, ήρθε 

ένας εργολάβος και κάθε τόσο και λιγάκι είχαμε τεράστια προβλήματα και σταμάτησε το έργο. 

Τόσα χρόνια πέρασαν, έγιναν εκλογές, κερδίσατε τις εκλογές κι εγώ περίμενα από εσάς ένας να 

αναλάβει υπεύθυνα αυτό το έργο, πως θα το χειριστεί. Και δεν είναι τεχνικό, είναι και νομικό. Δεν 

το κάνατε. 

Φέρατε πριν 1-2 μήνες συζήτηση για αυτό το έργο και το πήρατε πίσω. Φέρατε σήμερα 

πάλι θέμα κι έρχεται ο δωρητής και την τελευταία στιγμή… 

Δεν φέρνω την καταστροφή αλλά όλα αυτά δείχνουν ότι κάτι δεν πάει καλά, δεν 

λειτουργεί σωστά. Δεν θέλω να πω ότι έχετε στο μυαλό σας κάτι στραβό, δεν φέρνω 

«φαντάσματα» εδώ. Δεν έχω μάθει να λειτουργώ έτσι. 

Αλλά αυτό που βλέπω, κάνουμε μια άλλη συνεδρίαση, φέρνετε ένα θέμα πάλι πρόχειρα. 

Πάρτε το πίσω πάλι Δήμαρχε, δεν είναι κακό, βάλτε τα κάτω, κάντε μια ειδική συνεδρίαση αλλά 

με πρόταση κι όταν λέω πρόταση δεν εννοώ κ.Λαζαρίδη πρόταση δική σας ή του Δημάρχου, 

έχετε Τεχνική Υπηρεσία, έχετε ανθρώπους που συζητάτε, πάρτε την άποψή τους και φέρτε το εδώ 

με μια ολοκληρωμένη πρόταση για να το ψηφίσουμε κι εμείς, γιατί έτσι όπως έρχεται, φοβάμαι να 

σηκώσω το χέρι μου και να ψηφίσω θετικά. 

Προχθές τελείωσα το τελευταίο μου δικαστήριο στα τόσα χρόνια που άσκησα διοίκηση 

και δε θέλω να ξαναμπλέξω σε ιστορίες. 

Τα χρήματα είναι πολλά, ο άνθρωπος που έδωσε τα χρήματα περίμενε να τελειώσει το 

έργο, το έργο πρέπει να τελειώσει αλλά δε θα τελειώσει μόνο με τα χρήματα του κ.Κούσιου. 

Ο Δήμος θα βάλει χρήματα. Πως θα τα δικαιολογήσουμε αυτά; Ακόμη κι αυτό που λέει 

ότι δε συμφωνεί να πληρωθούν από τα χρήματα της δωρεάς, θα γίνει μια τροποποίηση 

προϋπολογισμού και θα πληρωθεί από το Δήμο. Αλλά η όλη συμπεριφορά κι η λειτουργία μετά 

τις εκλογές δείχνει πόσο πρόχειρα αντιμετωπίζεται ένα τόσο σημαντικό ζήτημα, ένα ζήτημα που 

σας έχει εκθέσει. Γιατί όταν μια φορά την παθαίνεις, την επόμενη φορά το έχεις μελετήσει πάρα 

πολύ καλά. 

Εγώ πιστεύω ότι θα βρεθεί λύση, αλλά δεν καθίσατε ποτέ, έτσι φαίνεται, με τις υπηρεσίες 

και με ανθρώπους που έχουν γνώσεις κι εμπειρία (έχετε κι εσείς γνώσεις, δε θέλω να σας 

μηδενίσω, προς Θεού), αλλά έχετε απολέσει την εμπιστοσύνη του 75%. Πιστεύω ότι κανένας από 

εμάς δε θα ψηφίσει θετικά. Γιατί; Δε μας ενδιαφέρει; Δε θέλουμε να τελειώσει το έργο;  

Βρέθηκε ένας συμπολίτης μας και μας έδωσε πάρα πολλά λεφτά. Που είναι σήμερα οι 

δωρητές; Που είναι οι άνθρωποι που βγάζουν από την τσέπη τους έστω κι ένα ευρώ; 

Δεν έχω καμία σχέση με τον κ.Κούσιο, ούτε είμαι από τους ανθρώπους που 

δραματοποιούν τα γεγονότα, αλλά το ξαναλέω και κλείνω, αυτό που μέχρι τώρα συμβαίνει δεν 

έχει προηγούμενο και αυτό που φαντάζομαι είναι ότι η ιστορία αυτή δε θα έχει αίσιο τέλος. 

Μακάρι να τα καταφέρουμε. Όταν θα το φέρετε το θέμα και έχετε μια σοβαρή πρόταση εμείς θα 

είμαστε μαζί σας, να τελειώσει το έργο, για τη Βέροια, για τους Βεροιώτες και για το δωρητή.  

Εμείς σε ότι θετικό θα είμαστε δίπλα σας. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Α.Λαζαρίδης μιλά εκτός 

μικροφώνου) 

Εγώ αυτό που είπα είναι αυτό που συμβαίνει. Πείτε μου εσείς, που κινδυνολογώ; 

Δήμαρχος: Ζήτησα το λόγο γιατί ο κ.Καραπαναγιωτίδης πράγματι κινδυνολογεί.  
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Σαφώς κι έχει δίκιο ότι κάτι δεν πήγε καλά στο έργο, προφανώς και δεν πήγε κάτι καλά 

γιατί αλλιώς το έργο θα είχε τελειώσει μέχρι τώρα. Κανείς δεν αμφιβάλλει για αυτό. 

Αλλά από αυτό το σημείο και μέχρι να πείτε ότι το 75% είναι κατά κλπ… 

Εμάς μας ενδιαφέρει ότι όλοι θα περνούμε από εκείνη τη γέφυρα. Δεν μπορεί να υπάρξει 

πιο υπεύθυνος χειρισμός από αυτό που γίνεται αυτή τη στιγμή εδώ. 

Κατ’ αρχήν να σας πω κ.Καραπαναγιωτίδη ότι ούτε εγώ, ούτε ο κ.Λαζαρίδης ήμαστε στην 

διοίκηση όταν μελετήθηκε κι αποφασίστηκε η κατασκευή του συγκεκριμένου έργου.  

Άλλοι αποφάσισαν πως θα γίνει, με ποιο τρόπο θα γίνει, τη δημοπρασία κτλ. Αυτά να τα 

ξεκαθαρίζουμε. 

Από εκεί και πέρα ο συγκεκριμένος χειρισμός είναι ο πλέον υπεύθυνος γιατί πράγματι 

είδαμε ότι κάποια πράγματα στο παρελθόν θα μπορούσαν να γίνουν με άλλο τρόπο. Αυτά λοιπόν 

όλα ερχόμαστε τώρα να τα διορθώσουμε. Γι’ αυτό γίνεται όλη η διαδικασία, να μπει 

εμπειρογνώμονας, σαν μια πρόσθετη βοήθεια προς την υπηρεσία, η οποία είναι παρούσα. Το 

εισηγητικό σημείωμα γίνεται από την υπηρεσία, αλλά δε μπορεί να υπάρχει το όνομα ενός 

υπαλλήλου σε αυτό.  

Μπέκης: Είναι πολύ σοβαρό το ζήτημα, τόσο σοβαρό που ενδεχομένως εκθέτει όχι μόνο 

την προηγούμενη δημοτική αρχή, από τότε που έγινε η δωρεά, αλλά εκθέτει γενικότερα και την 

πόλη και το επιστημονικό δυναμικό  της, γιατί κάποιος που δεν ξέρει καλά τα πράγματα ή δεν 

ξέρει τις λεπτομέρειες θα πει ότι σε μια πόλη ολόκληρη δώρισαν τόσα χρήματα και δε μπορεί να 

κάνει ένα έργο, που καρκινοβατεί εδώ και τόσο καιρό. 

Όταν υπάρχει αυτό το πρόβλημα που αναγνώρισε ο Δήμαρχος, υπήρχε πρόβλημα εξ αρχής 

και δε μπορεί να συνεχίσει κανείς αν δεν δει με λεπτομέρεια και κριτική ματιά τι έφταιξε και 

φτάσαμε σε αυτή την κατάσταση. 

Όταν έχεις να λύσεις ένα πρόβλημα, πρέπει να βάλεις το χέρι στην πληγή και να δεις που 

είναι αυτή η πληγή και γιατί υπάρχει, για να κλείσει. Δε μπορεί λοιπόν να προχωρήσει τίποτε αν 

δε γίνει μια ειλικρινής και λεπτομερέστατη κριτική για το πώς φτάσαμε ως εδώ και να αποδοθούν 

όποιες τυχόν ευθύνες. Αυτό είναι ευθύνη της δημοτικής αρχής να το κάνει σε  αυτή την ειδική 

συνεδρίαση. 

Είχε έρθει πριν από κάποιους μήνες το ζήτημα στο Δ.Σ., με μια πρόταση αλλαγής (από ότι 

είχα καταλάβει) του τρόπου κατασκευής, στην οποία πρόταση αντέδρασε η διαχειριστική 

επιτροπή ή ο δωρητής. Σωστά κατά τη γνώμη μου αποσύρθηκε το θέμα από το Δήμαρχο. 

Τώρα έρχεται μια πρόταση για την πρόσληψη μελετητή-εμπειρογνώμονα, όμως κοιτάξτε 

τι γίνεται; Θεωρεί δεδομένο και de facto ότι θα ακολουθηθεί ο προηγούμενος τρόπος κατασκευής. 

Γιατί συμβαίνει αυτό; Ήταν λάθος η προηγούμενη πρόταση; Γιατί απλά αποσύρθηκε ή δεν ήθελε 

ο δωρητής ή η επιτροπή; 

Πρέπει να γίνει λοιπόν μια εκτενής συζήτηση για το ζήτημα και εμπεριστατωμένη, με 

πλήρη αναφορά σε όλες τις παραμέτρους.  

Δεν ξέρω αν συζητήθηκε, δεν είμαι μηχανικός ή αν είναι αυτή η πρακτική να ορίζει το 

Δ.Σ. οποιονδήποτε με πλειοψηφία ή αν θα μπορούσε να δεχτεί προσφορές και προτάσεις. Δεν 

φέρω επίσης αν αυτό που παίζει ρόλο είναι η εταιρία που κρύβεται από πίσω ή ο ίδιος ο 

μελετητής, γιατί αυτός εμφανίζεται κι αυτός θα πάρει την αμοιβή. Επίσης η αμοιβή μου φαίνεται 

πολύ υψηλή για μια δεκαήμερη εργασία αποτύπωσης κι αξιολόγησης του έργου που έχει γίνει.  

Συμφωνώ απολύτως και γι’ αυτό που λέχθηκε από την πλευρά του κου Κουτόβα, ότι δεν 

μπορεί ο δωρητής να επιβαρυνθεί με έξοδα που οφείλονται σε λάθη και παραλείψεις της 

προηγούμενης δημοτικής αρχής, γιατί αν δεν υπήρχαν αυτά τα λάθη δε θα φτάναμε σε αυτό το 

σημείο. Τι φταίει ο δωρητής και το ποσό της δωρεάς να επιβαρυνθεί με  αυτό το ποσό, ενώ ήδη 

έχει επιβαρυνθεί και με πολλά άλλα ποσά; 

Αυτά πρέπει να τα δούμε με ειλικρίνεια κι εγώ λέω και το εξής: Εγώ είμαι αισιόδοξος. 

Πιστεύω ότι αν ακολουθήσουμε αυτό που λέω θα γίνει η γέφυρα και θα είναι πολύ ωραία και θα 

μείνει η παράδοση των δωρητών και σε αυτή την πόλη και σε αυτή τη χώρα. Όμως αυτό νομίζω 

ότι πρέπει να στηθεί σε γερά θεμέλια και τα γερά θεμέλια θα είναι να γίνει αυτή η συζήτηση που 

είπα προηγούμενα. 

Αν η δημοτική αρχή, η πλειοψηφία ή η Τεχνική υπηρεσία έχουν μεγάλο μερίδιο ευθύνης, 

σήμερα στην κατάσταση που είναι το έργο, ευθύνη έχουμε κι εμείς της μειοψηφίας. Έχουμε 

ευθύνη να συμβάλουμε αναδεικνύοντας τα προβλήματα, κάνοντας την κριτική μας και σε ότι 
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μπορούμε να βοηθήσουμε θα βοηθήσουμε, αλλά θέλουμε πλήρη ειλικρίνεια και διαφάνεια και 

ειλικρίνεια στην κριτική.  

Μαρκούλης: Πρόεδρε νομίζω ότι η συγκεκριμένη διαφορά ερίζει επί ενός ευεργετήματος 

που τόλμησε ένας συμπολίτης μας, μια οικογένεια, να πράξει, επί του σκοπού εν τέλει τι; Να 

βρεθούν οι άνθρωποι και κατηγορούμενοι ότι δε συναινούν στην ολοκλήρωση του έργου; Νομίζω 

ότι η ανησυχία που έχουν κι ίδιοι κι οι συμπολίτες μας, πολύ περισσότερο που η συγκεκριμένη 

γέφυρα εξήχθη ότι έπρεπε να κατασκευαστεί και εξ αιτίας του κυκλοφοριακού προβλήματος που 

βασανίζει την πόλη, είναι ένα γεγονός που θα πρέπει να αποτελέσει τελικά βασικό ζήτημα και θα 

πρέπει το Δ.Σ. να προβληματιστεί για τις μέχρι τώρα ενέργειες που έχουν γίνει και τελικά 

αποτελούν τροχοπέδη στην εκτέλεση του συγκεκριμένου έργου.  

Δεν ξέρω αν κινδυνολογεί κάποιος, εγώ ξέρω ότι η δημοτική αρχή, η οποία σήμερα είναι 

αποτύπωση της προηγούμενης δημοτικής αρχής, ο Δήμαρχος ήταν αντιδήμαρχος στην 

προηγούμενη δημοτική αρχή, συμμετείχε στις συνεδριάσεις της προηγούμενης εκτελεστικής 

επιτροπής. Η εκτελεστική επιτροπή είναι αυτή που εισηγείται το τεχνικό πρόγραμμα και τον 

προϋπολογισμό κάθε έτους, είναι αυτοί που εισηγήθηκαν τα τεχνικά προγράμματα τα 

προηγούμενα έτη, είναι αυτοί που εισηγήθηκαν τους προϋπολογισμούς τα προηγούμενα έτη, είναι 

αυτοί που ψήφισαν τις αναθεωρήσεις τα προηγούμενα έτη, είναι αυτοί που δεν έβλεπαν ότι ένας 

εργολάβος τους εμπαίζει και τώρα ξαφνικά μετά από 5 αναθεωρήσεις (θαρρώ ότι είναι 8 αλλά εν 

πάση περιπτώσει) έρχεται να ορίσει έναν εμπειρογνώμονα, ο οποίος από την ίδια τη διάταξη του 

νόμου δεν έχει τη δικαιοδοσία να κάνει αυτά που λέει το εισηγητικό σημείωμα. 

Ζητάμε την άποψη της Προϊσταμένης Αρχής και δεν έχουμε ούτε καν την προφορική τους 

συναίνεση γιατί δεν ακούσαμε καν την άποψή τους. 

Βέβαια, θέλουμε-δεν θέλουμε Πρόεδρε και κ.κ. σύμβουλοι, για το συγκεκριμένο έργο 

υπάρχουν «σκιές». Το ζήτημα είναι να μην επιβεβαιωθούν οι «σκιές» και στο τέλος έχουμε 

δράματα κι έχουμε συνέχεια αφ’ ενός δυσμενή για το καλό του τόπου, δηλ. φτάσουμε στο σημείο 

να μην ολοκληρωθεί το έργο και κατά δεύτερο λόγο έχουμε εξελίξεις καρμπόν με άλλες 

υποθέσεις που έχουν βασανίσει ανθρώπους, υπαλλήλους και τους έχουν οδηγήσει στις δικαστικές 

αίθουσες. 

Όσον αφορά την ουσία της υπόθεσης, ερχόμαστε να ορίσουμε τον κ.Σπυρίδη, προκειμένου 

να κάνει μια αποτύπωση. Έχει την αρμοδιότητα να την κάνει; Αν υπάρχουν ζητήματα 

στατικότητας για το συγκεκριμένο έργο, έχει την αρμοδιότητα να γνωμοδοτήσει για αυτά τα 

θέματα; Μπορεί να το κάνει; 

Από μια πρόχειρη έρευνα που έκανα στο διαδίκτυο, διαπίστωσα ότι ο συγκεκριμένος δεν 

έχει την αρμοδιότητα αυτή, με δεδομένο ότι ούτε καν χαρακτηρίζεται ως στατικολόγος.  

Δήμαρχος: Ο Τζιμηρόπουλος σας το είπε αυτό; 

Πρόεδρος: Μη διακόπτετε Δήμαρχε… 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο Δήμαρχος μιλά εκτός μικροφώνου)  

Μαρκούλης: Πρόεδρε, υποβολείς έχει ο Δήμαρχος, εγώ δεν έχω κανένα υποβολέα. 

Από εκεί και πέρα να σας πω και το εξής: Δεν είναι κακό να συμβουλευόμαστε τους 

πολίτες, ούτε είμαστε ξερόλες, ούτε διεκδικούμε καμία αυθεντία, ούτε το θέσφατο. 

Αν άλλοι ζουν στον κόσμο τους, τους καλούμε να πάνε στον Όλυμπο και να παριστάνουν 

τους Θεούς. Εμείς Πρόεδρε ως Δημοτική Παράταξη θα συνεχίσουμε να κάνουμε τη δουλειά μας 

κι ενστερνιζόμαστε όλες τις απόψεις του τεχνικού κόσμου της Βέροιας, θα  συνεχίσουμε να 

κάνουμε αυτό που ξέρουμε να κάνουμε και θα συνεχίσουμε να κάνουμε αυτό που ενοχλεί αυτούς 

που δε θέλουν να τα κάνουν. 

Καλούμε όλους τους πολίτες, αυτή τη Δημοτική Αρχή δεν πρέπει πλέον απλά να την 

ανέχεται. Θα πρέπει κάθε μέρα που περνά όλοι να αισθάνονται την ανάσα των πολιτών, να 

γνωρίζουν ότι υπάρχουν σκεπτόμενοι πολίτες στη Βέροια, οι οποίοι ενεργούν με γνώμονα 

αποκλειστικά το καλό της πόλης. 

Δήμαρχος: Κάποιοι δεν καταλαβαίνουν ούτε από αστεϊσμούς. Ο κ.Τζιμηρόπουλος λοιπόν, 

ένας καταξιωμένος μηχανικός, που κατέχει το αντικείμενο και απλά έκανα ένα αστείο γι’ αυτό 

που είπατε ότι «το έψαξα στο Google». Πείτε ότι ρώτησα τον κ.Τζιμηρόπουλο που είναι 

καταξιωμένος, δεν είναι κακό, καλό είναι αυτό το πράγμα και εμείς ρωτάμε γι’ αυτά που δεν 

ξέρουμε, αλλά μην μας λέτε τώρα ότι «το έψαξα στο Google και στο internet». Να 

καταλαβαίνουμε τι λέμε. 
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Μαρκούλης: Πρόεδρε, εγώ έχω «κατεβάσει» όλη τη Νομοθεσία εδώ πέρα, δεν ξέρω ο 

Δήμαρχος ποιους ρωτάει αλλά εγώ έχω καλή σχέση με τα ηλεκτρονικά μέσα. Από εκεί και 

πέρα…. 

Πρόεδρος: Κε Μαρκούλη, στη δευτερολογία σας.  

Μαρκούλης: …επί προσωπικού. Να πούμε το εξής: Ο Δήμαρχος, του είπα η μόνη οδός 

είναι να επισκεφθεί τον Όλυμπο, να παριστάνει το Θεό και αν θέλει από εκεί και πέρα μπορεί να 

συνεχίσει την επικοινωνία του και με το Θεό. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Β.Παπαδόπουλος μιλά 

εκτός μικροφώνου) 

Πρόεδρος: κ.Παπαδόπουλε, τι είστε εσείς ακριβώς δηλαδή; Προκλήθηκε ο κ.Μαρκούλης, 

σας παρακαλώ, δεν έχετε το λόγο.  

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Β.Παπαδόπουλος μιλά 

εκτός μικροφώνου) 

Καγκελίδης: Πρόεδρε καταρχήν συμφωνώ ότι πρέπει να γίνει μια σύσκεψη με όλους τους 

εμπλεκόμενους φυσικά, να μην γίνει μια σύσκεψη και να ακούμε τις ίδιες απόψεις που ακούω εδώ 

και τέσσερα χρόνια.  

Από το 2012 είχα ζητήσει και ήταν ο κ.Μαυροκεφαλίδης πρόεδρος, όταν είπα να γίνει μια 

σύσκεψη και τελικά αυτή η σύσκεψη ακόμα θα γίνει με τους εμπλεκόμενους φορείς, μηχανικούς, 

διαχειριστική επιτροπή και όλους, αλλά να δούμε, στη σύσκεψη θα είναι όλοι οι εμπλεκόμενοι; 

Και οι υπηρεσίες, οι πάντες.  

Όσον αφορά τον κ.Σπυρίδη, γνωστό είναι ότι είναι αξιόλογος και ότι το γραφείο του 

ασχολείται με μελέτες, αλλά κ.Λαζαρίδη, ασχολείται με στατικές μελέτες; Βλέπω, εδώ μπροστά 

είναι, δεν τα είπε ούτε ο τάδε καταξιωμένος ούτε……, μακάρι να ακούγαμε καταξιωμένους θα 

είχε τελειώσει η γέφυρα, αλλά δεν ακούγαμε καταξιωμένους εδώ μέσα, γι’ αυτό αποτύχαμε. Ο 

κ.Σπυρίδης όλα είναι, αλλά βλέπω εγώ στο site του, δεν έχει στατικές μελέτες, εδώ μελέτες και 

έρευνες στατικές θέλει η γέφυρα και μην φτάσουμε σ’ εκείνο το σημείο που λέτε εσείς ότι θα 

πιστωθεί ο λογαριασμός του, ποιος λογαριασμός του; Ο άνθρωπος μπορούσε να του πάρουμε την 

εγγυητική, να μας κυνηγάει και τελικά τον δώσαμε την εγγυητική, θα μας κυνηγήσει αυτός και θα 

πάρει λεφτά. Αυτός θα πάρει λεφτά από ανικανότητα δική μας, αυτό να το ξέρετε κ.Λαζαρίδη εδώ 

είμαστε και λίαν συντόμως θα διεκδικήσει λεφτά και θα τα διεκδικήσει, δεν είναι να κάθεται ένας 

γερανός εκεί και πολλά ακόμα.  

Φανταστείτε δηλαδή αν τώρα ο εμπειρογνώμονας πει ότι δεν είναι σωστό, κλείνει εκεί, δεν 

υπάρχουν σίδερα μέσα που έτσι διαβάζουμε στον τύπο… Δηλαδή έγιναν εργασίες, στην ουσία τι 

εργασίες έγιναν; Πέσανε μπετά, έγιναν εκείνες οι εργασίες του έργου δεν ξεκίνησαν, το ακριβό 

σκέλος της γέφυρας δεν έγινε ακόμα κ.Λαζαρίδη, το ξέρουν και οι γριούλες, άρα αν βρεθεί ο 

εμπειρογνώμονας και πει ότι αυτό πρέπει να γκρεμιστεί και το άλλο, φαντάζεστε ότι όχι δεν θα 

φτάσουν τα λεφτά της δωρεάς, αλλά και η δωρεά για να ξέρετε, όταν δόθηκε η δωρεά, είχε ένα 

χρόνο περαίωσης, δεν θα λέτε εσείς τώρα εδώ…. ρωτήσατε τις οικονομικές υπηρεσίες για ποια 

ενέργεια πρέπει να είναι απ’ τα λεφτά του έργου; Δηλαδή και εγώ σας λέω, βγήκαν και επιπλέον 

λεφτά για να τελειώσει η γέφυρα και έμεινε ένα σκέλος της, δηλαδή, και τελειώνει η δωρεά, 

τελειώνουν οι τόκοι, τελειώνουν τα πάντα, δηλαδή θα μείνει έτσι γιατί έπρεπε από λεφτά του 

έργου και της δωρεάς να τελειώσει η γέφυρα; Αυτά νομίζω θα πρέπει να προσέχετε όταν τα λέτε, 

να προσέχετε πολύ όταν τα λέτε.  

Εμένα μου θυμίζει, στο θέμα αυτό που είναι, ότι άμα ήταν γιατί δεν βάζατε την εταιρεία 

αφού είναι αξιόλογος και είναι, όπως σας είπα ομόρρυθμη εταιρεία (ΟΕ), μπορεί να έχει 

πολιτικούς μηχανικούς, γιατί στο εισηγητικό σας βάζετε προσωπικά, άτομο, προσωπικά 

εμπειρογνώμονα; Ας βάζατε τον «ΥΕΤΟ», να αναλάβει ο «ΥΕΤΟΣ», γιατί φοβάμαι ότι αν το 

κάνει κάποιος που δεν έχει το πτυχίο το οποίο απαιτείται, πάλι θα κάνει προσφυγή ο ανάδοχος και 

θα πει βάλανε έναν ο οποίος δεν έχει πτυχίο, δεν έπρεπε δηλαδή αυτός να κάνει. Δεν ξέρω, τα 

προσέξατε; Γιατί συνήθως λάθη κάνουμε στο θέμα της γέφυρας, από λάθη χορτάσαμε.  

Λοιπόν, εκείνο που λέω κλείνοντας, είναι ότι πρέπει να παρθεί αυτή η πρωτοβουλία από 

το Δήμαρχο για να τελειώσει αυτή η γέφυρα, γιατί φοβάμαι ότι φωνάζοντας εδώ τον κ.Κούσιο μία 

– δύο να του πούμε να εδώ… 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Χ.Κούτρας μιλά εκτός 

μικροφώνου) 
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Πρόεδρος: κ.Κούτρα, σας παρακαλώ, είναι τέσσερα λεπτά, στα προ ημερησίας είναι τρία 

για τους Δημοτικούς συμβούλους, μην επιμένετε τόση ώρα. 

Καγκελίδης: κ.Κούτρα τα λεπτά μπορεί να είναι τέσσερα αλλά εγώ είμαι εκείνος ο οποίος 

κατέθεσε και είπα ότι στην ευθύνη που μου αναλογεί όσον αφορά τις παρατάσεις που έπαιρνε ο 

εργολάβος, να έχω και εγώ μια ευθύνη, να δικαστώ, αλλά κάποιοι άλλοι που ψήφιζαν όλα και 

δίνανε να μην παρθεί η εγγυητική, ήταν έκπτωση απ’ την υπηρεσία και οι γιατροί και οι δικηγόροι 

και εμείς κρίναμε να μην γίνει έκπτωση της αυτής, η υπηρεσίας μας είπε να γίνει έκπτωση του 

εργολάβου, να πάρουμε την εγγυητική και τελικά οι γιατροί, οι δικηγόροι και οι οποιοιδήποτε 

είπανε όχι. 

Ελευθεριάδου: Θα συμφωνήσω σε πάρα πολλά θέματα με τον κ.Καγκελίδη.  

Στο εισηγητικό όντως αναφέρεται προσωπικά το όνομα του κ.Σπυρίδη, ενώ η εταιρεία δεν 

είναι αποκλειστικά δική του. Πριν από λίγο μας αναφέρατε εσείς ότι είναι εταίρος σ’ αυτή την 

εταιρεία, η οποία όντως μπορεί να έχει καταξιωμένους ανθρώπους που να μπορούν να αναλάβουν 

μέρος των εργασιών, όπως είπε πάλι και ο κ.Καγκελίδης, δεν έχουν την αρμοδιότητα να κάνουν 

για τη στατικότητα του έργου. Οπότε φαντάζομαι ότι τα παραστατικά και ότι κοπεί από μεριάς 

του κ.Σπυρίδη, θα κοπεί στο όνομά του; Στο όνομά του και όχι της εταιρείας; Οπότε σίγουρα ο 

ίδιος δεν είναι αρμόδιος, με βάση τουλάχιστον και το βιογραφικό του και τα διδακτορικά του που 

όντως κατέχει ο συγκεκριμένος κύριος, τα οποία όμως δεν έχουν καμία σχέση με το έργο.  

Πριν, μας είπατε εσείς σε μια από τις απαντήσεις που δώσατε, ότι η τεχνική υπηρεσία του 

Δήμου κατά 99% μπορεί να κάνει αυτή την εργασία, απλά για το 1% θέλουμε να δώσουμε 

7.230,0€ τα οποία όπως είπε και ο κ.Κούσιος, δεν επιθυμεί να τα δώσει από την δωρεά, οπότε εάν 

γίνει από την τεχνική υπηρεσία του Δήμου, προφανώς δεν θα ζημιωθεί, δεν θα χρειαστεί αυτό το 

ποσό.  

Στην τελική, εγώ προσωπικά τουλάχιστον, με αφορά πολύ η άποψη του δωρητή και το τι ο 

ίδιος επιθυμεί να γίνει, οπότε αν πραγματικά ο ίδιος δεν επιθυμεί να προχωρήσουμε σ’ αυτή την 

ανάθεση και εγώ θα είμαι κατά αυτής της απόφασης και ας ακολουθήσουμε λίγο και τα δικά του 

θέλω, έχει δώσει τόσα λεφτά που εγώ δεν μπορώ να καταλάβω γιατί πρέπει όλοι εμείς να 

αποφασίζουμε με την τσέπη αλλουνού. Η αλήθεια είναι ότι πολύ εύκολα το κάνουμε όλοι μας, να 

αποφασίζουμε πιο εύκολα για κάποια πράγματα όταν αφορά την τσέπη αλλουνού και όχι τη δική 

μας.  

Αποστολόπουλος: Εγώ βέβαια δεν ήμουνα στην προηγούμενη Δημοτική θητεία.  

Πάντως, αυτό που αποκόμισα είναι ότι υπήρξε μια γενναιόδωρη προσφορά χρημάτων από 

την μεριά του κ.Κούσιου, που δεν την συναντάς εύκολα σήμερα, στην σημερινή εποχή. Αυτή την 

γενναιόδωρη προσφορά έπρεπε να την αξιοποιήσουμε δεόντως, ώστε και ο κ.Κούσιος να είναι 

ευχαριστημένος γι’ αυτή την τόσο γενναιόδωρη προσφορά του αλλά και να γίνει ένα έργο πνοής 

που θα έμενε σε όλα τα χρόνια και θα αποφόρτιζε ενδεχόμενα και κυκλοφοριακά ζητήματα από 

την Ημαθία.  

Άρα εκ των πραγμάτων, από τη στιγμή που έχουμε μια τέτοια γενναιόδωρη προσφορά 

έπρεπε να είμαστε πάρα πολύ προσεκτικοί και το θέμα είναι πάρα πολύ σοβαρό. Δεν ξέρω για πιο 

λόγο, πώς ξεκίνησε στραβά και γιατί υπήρξαν τόσες πολλές παλινωδίες και καθυστερήσεις όσον 

αφορά αυτό το έργο, την προηγούμενη πάντως φορά ήταν εδώ ο κ.Κούσιος και η διαχειριστική 

επιτροπή και εξέφρασαν μια επιθυμία να τελειώνει επιτέλους αυτό το έργο.  

Αλλά έχω την αίσθηση ότι αν και έπρεπε να το συζητήσουμε αναλυτικά και να βάλουμε το 

χέρι, επί των τύπων των ήλων, γιατί εκτέθηκαν στην προηγούμενη διαχειριστική περίοδο και οι 

υπηρεσίες του Δήμου και έπρεπε να είμαστε πάρα πολύ προσεκτικοί και να μην το προσεγγίζουμε 

εντελώς επιδερμικά το θέμα. Έχω την αίσθηση ότι πάλι το προσεγγίζουμε επιδερμικά, από τη 

στιγμή που βγαίνει η διαχειριστική επιτροπή, δια στόματος του κ.Κουτόβα και λέει ότι εγώ δεν 

επιθυμώ να παρθούν τα χρήματα αυτά από τον συγκεκριμένο μελετητή, από τη δωρεά. Κάτι που 

εμένα με προβληματίζει, όχι από την μεριά της διαχειριστικής επιτροπής, αυτό δείχνει ότι δεν 

υπήρχε και δεν υπάρχει μια συνεννόηση γενικότερη με την διαχειριστική επιτροπή, που κατά τη 

γνώμη μου έπρεπε να υπάρχει, από τη στιγμή που η διαχειριστική επιτροπή αποτυπώνει και την 

θέληση του κ.Κούσιου.  

Επίσης, αναρωτιέμαι αν υπήρξαν προσφορές και αν ζητήθηκαν προσφορές άλλων 

μηχανικών, γιατί αυτός από ότι ειπώθηκε είναι και τοπογράφος, δεν ξέρω αν έχει τις κατάλληλες 

γνώσεις και εκείνο επίσης που με προβληματίζει, είναι γιατί ενώ χάθηκε η έξωθεν καλή μαρτυρία 

και απέναντι στις υπηρεσίες, γιατί οι Δημόσιες υπηρεσίες, οι υπηρεσίες του Δήμου δεν 
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πρωτοστατούν, ώστε να αναλύσουμε όλες τις πτυχές, να κάνουμε την κριτική, την αυτοκριτική 

και εν πάση περιπτώσει να δούμε πως μπορεί κατασκευαστικά το έργο από τις Δημόσιες 

υπηρεσίες, οι οποίες είχαν χάσει και την έξωθεν καλή μαρτυρία, για να την ανακτήσουν εκ νέου 

και να την έχουν;  

Κούτρας: Για το συγκεκριμένο θέμα, σ’ όλη την προηγούμενη Δημοτική αρχή, είχαν γίνει 

πολύωρες συσκέψεις, φάγαμε πολλές ώρες, δηλαδή ίσως για όλα τα άλλα θέματα το 50% του 

χρόνου φάγαμε γι’ αυτό το θέμα, όχι έγιναν επιπόλαια που είπε ο υπεύθυνος της αντιπολίτευσης. 

Μιλάμε για πολύωρες συσκέψεις, ώρες ολόκληρες συζητήσεις και προσυσκέψεις των Δημοτικών 

συμβούλων της πλειοψηφούσας παράταξης και όχι μόνο αυτό, γίνανε συσκέψεις με νομικούς 

συμβούλους από Αθήνα, με ειδικούς συμβούλους, πολύωρες εκτελεστικές επιτροπές, Τόσος 

χρόνος δεν έχει ξοδευτεί για κανένα άλλο θέμα.  

Μάλιστα, θα μπω σε μια σύσκεψη, ο κ.Μαυράκης ο οποίος ήταν και ο υπεύθυνος της 

μελέτης, διαβεβαίωνε ότι η μελέτη είναι πλήρης, αυτός ο οποίος θεωρείται ειδικός σε θέματα 

γέφυρας και λοιπά, διαβεβαίωνε ότι η μελέτη ήταν πλήρης και δεν χρειάζεται επιπρόσθετη 

εξωσυμβατική μελέτη για τα ικριώματα. Θυμάστε στον Αγ. Γεώργιο; Ακριβώς. Αλλά ούτε η 

προηγούμενη Δημοτική αρχή ούτε η τωρινή είναι αυτή που παρέλαβε τη μελέτη, η πιο 

προηγούμενη Δημοτική αρχή που παρέλαβε την μελέτη, ας την πρόσεχε. Δεν ήταν ούτε η 

προηγούμενη ούτε η τωρινή ούτε ο κ.Λαζαρίδης ούτε ο κ.Βοργιαζίδης. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Α.Μαρκούλης μιλά εκτός 

μικροφώνου) 

Κούτρας : Αν δεν καταλαβαίνεις….. όσοι καταλαβαίνουν εδώ μέσα….. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Χ.Κούτρας μιλά εκτός 

μικροφώνου) 

Κούτρας :…. όσοι δεν καταλαβαίνουν. 

Πρόεδρος: κ.Μαρκούλη, μην διακόπτετε. Στη δευτερολογία σας, σας παρακαλώ. 

Συνεχίστε κ.Κούτρα. 

Κούτρας : Αυτό που νοείται με το δικό σου βιοτικό επίπεδο, αυτά καταλαβαίνεις. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Χ.Κούτρας μιλά εκτός 

μικροφώνου) 

Κούτρας: Εδώ μέσα δεν είμαστε εισαγγελικοί λειτουργοί, είμαστε εκπρόσωποι, είναι 

πολιτικό το Συμβούλιο και οι προτάσεις μας, δεν είναι εισαγγελικές προτάσεις ή κινδυνολογικές 

προτάσεις. Όλοι πρέπει να βοηθήσουμε να βρεθεί λύση σ’ αυτό το θέμα. αυτό νομίζω, δεν έχω να 

πω τίποτε άλλο. 

Σ.Βουτσιλάς: Αυτή τη στιγμή βρισκόμαστε σε ένα πολύ λεπτό σημείο της διαδικασίας 

εκτέλεσης αυτού του έργου, το έργο είτε ευτυχώς είτε δυστυχώς, έχει διαλυθεί.  

Ο ανάδοχος έχει ορισμένα συγκεκριμένα δικαιώματα και ορισμένες συγκεκριμένες 

υποχρεώσεις, η υπηρεσία, ως διευθύνουσα υπηρεσία, παρακολουθεί το έργο μέσα από την 

ιεραρχία της και μέσα από τη διοίκηση του Δήμου, βήμα-βήμα, μέρα με τη μέρα.  

Οι διατάξεις του Ν. 3669/2008 για εμάς είναι Ευαγγέλιο, προχωράμε σημείο-σημείο 

διαβάζοντας το Νόμο και προχωρώντας με τις διατάξεις του Νόμου. Έτσι ήρθαμε σήμερα και 

βρισκόμαστε στο εξής σημείο: Ο εργολάβος έχει εξαντλήσει τα δικαιώματα του να καταθέσει τις 

τελικές επιμετρήσεις, βάσει της Νομοθεσίας θα πρέπει να τις κάνει η διευθύνουσα υπηρεσία και 

πρέπει να τις κάνει με εκείνο τον συγκεκριμένο τρόπο ώστε να αποξενώσει και να αποδεσμεύσει 

το έργο για την επόμενη φάση.  

Η διευθύνουσα υπηρεσία κεντρικό της στόχο έχει να εκτελέσει το έργο ολόκληρο και 

πρέπει πριν να προχωρήσει στο επόμενο βήμα η δημοπράτηση του επόμενου κομματιού και πως 

θα γίνει αυτή η δημοπράτηση, πρέπει να ξεκαθαρίσει με τον προηγούμενο εργολάβο. Ο τρόπος 

που θα ξεκαθαρίσει με τον προηγούμενο εργολάβο είναι πάρα πολύ σημαντικός, χρειάζεται τη 

βοήθεια του Δ.Σ., αυτή τη στιγμή έχουμε έναν αντισυμβαλλόμενο ο οποίος συμπεριφέρεται 

κυριολεκτικά, με τον συγκεκριμένο τρόπο και με αυτά τα οποία δείχνει. Δηλαδή, έχει 8 μήνες να 

υποβάλει τις τελικές επιμετρήσεις, δεν έχει υποβάλει τις τελικές επιμετρήσεις και βρισκόμαστε σ’ 

αυτό το σημείο, πρέπει να φτάσουμε στην προσωρινή παραλαβή, να τον αποξενώσουμε από το 

έργο για να μπορέσουμε να προχωρήσουμε στο επόμενο βήμα.  

Η εισήγησή μας για τον εμπειρογνώμονα έγινε βάση των διαδικασιών του άρθρ. 42, 

προηγήθηκε γνωμοδότηση του Τεχνικού Συμβουλίου Δημοσιών Έργων του Νομού, δεν έγινε από 

μόνο του, δηλαδή δεν ήρθε εδώ πέρα η εισήγηση από μόνη της, υπήρξε και μια γνωμοδότηση του 
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Τεχνικού Συμβουλίου, η οποία αποδέχθηκε συγκεκριμένα το σημείο όπου θέλουμε να 

διασφαλίσουμε, ιδίως σε θέματα ασφάλειας, αντιμετώπισης ή αποτροπής κινδύνου, μπορεί με 

απόφαση της προϊσταμένης αρχής μετά από γνωμοδότηση του οικείου Τεχνικού Συμβουλίου, 

είναι ένα πάρα πολύ σημαντικό σημείο στο οποίο μπορούμε να πλατειάσουμε πάρα πολύ πάνω σ’ 

αυτό το ζήτημα. Άρα λοιπόν αυτό το σημείο είναι το κρίσιμο.  

Θα ήθελα ακόμα να πω ότι υπάρχουν αυτή τη στιγμή, τα δικαιώματα του εργολάβου 

υπάρχουν αλλά υπάρχουν και διατάξεις του Νόμου όπως το 75α, το οποίο λέει ότι αν έχουν 

περάσει και 4 μήνες από τη γενεσιουργό αιτία διαφόρων πραγμάτων γιατί έχουν ακουστεί 

ορισμένα εδώ πέρα πράγματα, ο εργολάβος δεν έχει δικαίωμα να υποβάλλει δικαιώματα, ας το πω 

έτσι. Το έργο έχει ξοδέψει αυτή τη στιγμή 1.017.821,79€, ήτοι ποσοστό απορρόφησης 45,29%. 

Πάντως, η υπηρεσία αυτή τη στιγμή, βρίσκεται ακριβώς πάλι και λέω, βρίσκεται σε ένα πολύ 

λεπτό σημείο διαχείρισης του έργου, έχει την ανάγκη αποφάσεων, θα έρθουμε και πάρα πολλές 

άλλες φορές, του Δ.Σ. δηλαδή χρειαζόμαστε αποφάσεις της προϊσταμένης αρχής για να 

μπορέσουμε να προχωρήσουμε. Αυτά είχα να πω. 

Καγκελίδης: Στη διευθύνουσα αρχή μπορούμε να κάνουμε καμιά ερώτηση; 

Πρόεδρος: Τις κάνατε κ.Καγκελίδη στον…. 

Καγκελίδης: …..εμείς είμαστε πολιτικά πρόσωπα ….…….. η υπηρεσία να μας πει…. 

Πρόεδρος: Ας πάρει το λόγο ο κ.Λαζαρίδης και στη συνέχεια βλέπουμε. 

Λαζαρίδης: Πρέπει να πω 4-5 πράγματα γιατί ακούστηκαν πολλές ανακρίβειες και να 

μπούνε με την ευκαιρία τα πράγματα στη σειρά. Το ποιο χαρακτηριστικό είναι το για ποιο λόγο 

επιλέχθηκε ένας αγρονόμος-τοπογράφος μηχανικός και όχι στατιστικολόγος ή κάτι τέτοιο, έτσι 

ακριβώς ακούστηκε. Θέλω να πω ότι αφενός ο άνθρωπος αυτός είναι πρόεδρος της εταιρείας 

«ΥΕΤΟΣ», Συμβούλων και Μελετών Δημοσιών Έργων αλλά εμείς δεν ζητάμε απ’ αυτόν τη 

στατική επανεπίλυση του έργου… 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 

Λαζαρίδης: οκ, αλλά δεν ζητάμε την στατική επανεπίλυση, δεν το θέλουμε.  

Εξάλλου, για να θυμίσω, το έργο αυτό όταν παραδόθηκε η μελέτη ως δωρεά στο Δ.Σ., 

στάλθηκε στην ΕΓΝΑΤΙΑ Α.Ε. η οποία τσέκαρε τη μελέτη, παρόλα αυτά όμως το πρόβλημα δεν 

ήταν στη μελέτη όπως αποδείχθηκε της γέφυρας, δεν ζητάμε δηλαδή επανεπίλυση, για όνομα του 

Θεού. Ξέρει δεν ξέρει στατικά, δεν θέλουμε αυτό το πράγμα, θέλουμε συμβουλές ως προς την 

πορεία και ως προς την εξέλιξη, να συνδράμει στην τεχνική υπηρεσία και νομοθετικά και 

εμπειρικά. Το έργο δηλαδή δεν θέλει…… τη μελέτη δεν θέλαμε να την επανεπιλύσουμε να την 

βάλουμε σ’ ένα στατικό πρόγραμμα και να δούμε δηλαδή, πήρε καλά τα φορτία; Δεν τα πήρε 

καλά ο μελετητής, έχει κάνει αυτό σωστά; Τις παραμέτρους κ.τ.λ.; Δεν θέλουμε αυτό το πράγμα. 

Πρέπει να θυμίσω λοιπόν ότι η μελέτη επιλύθηκε ξανά από την ΕΓΝΑΤΙΑ Α.Ε. χωρίς 

πρόβλημα, κόλλησε αλλού. Που κόλλησε; Τα λόγια δεν είναι δικά μου, υπάρχουν αποφάσεις του 

Περιφερειακού Συμβουλίου Τεχνικών Έργων αλλά και του Ελεγκτικού Συνεδρίου το οποίο 

αναφέρει για ασάφειες της μελέτης συνολικά.  

Η μελέτη αυτή θυμίζω ότι έγινε δωρεά και δόθηκε το 2010 στο Δήμο όταν και εγώ ούτε 

και ο σημερινός Δήμαρχος ήταν μέλη της τότε διοίκησης, από εκεί ξεκινάει το πράγμα, από το αν 

δηλαδή υπήρχαν τα ικριώματα μέσα, αν ήταν υποχρέωση του εργολάβου εάν δεν ήταν τίνος ήταν 

υποχρέωση, ποιος θα έπρεπε να τα πληρώσει κ.τ.λ. Κατά συνέπεια, αυτού του είδους τις 

συμβουλές θέλουμε και όχι στατικές μελέτες και επιλύσεις.  

Ακούστηκε για το αν θέλουμε να ξανακάνουμε τη μελέτη να μην την ξανακάνουμε, είχε 

γίνει πριν από μήνες κάποια πρόταση να συνεχίσουμε το έργο με νέο τρόπο κατασκευής, όχι χυτό 

αλλά προκατασκευασμένο, το οποίο θεωρείται πιο εύκολο, πιο σίγουρο και πιο οικονομικό ίσως, 

αυτή η άποψη δεν έγινε αποδεκτή από τον δωρητή και σεβόμενοι την επιθυμία του, για όνομα του 

Θεού, αυτό το πράγμα προέχει για εμάς, είπαμε οκ, δεν θα κάνουμε αυτή τη λύση την οποία 

προτείνουμε εμείς και θα ακολουθήσουμε την επιθυμία του. Βρισκόμαστε σήμερα σ’ αυτό το 

στάδιο ακριβώς για να τελειώσουμε, για να εκκαθαρίσουμε την εργολαβία, έτσι ώστε να 

συνεχίσουμε με τον ίδιο τρόπο κατασκευής, με νέο εργολάβο. 

Καραπαναγιωτίδης: Φάνηκε από τις τοποθετήσεις ότι για όλα ευθύνονται οι προηγούμενοι 

το 2010. Απ’ το 2010 μέχρι το 2014, εμείς δεν έχουμε καμία ευθύνη, το χειριστήκαμε το έργο, 

δώσαμε πόσες παρατάσεις; Οχτώ παρατάσεις; Άρα δεν έχουμε καμία ευθύνη εμείς, κατ’ τα άλλα 

κινδυνολογεί ο Καραπαναγιωτίδης.  
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Λοιπόν, επειδή είμαστε μεγάλοι και επειδή γνωριζόμαστε πολύ καλά και σας κοιτάω στα 

μάτια, δεν είναι κακό να πείτε «ναι ρε παιδιά, κάναμε λάθος, τι να κάνουμε. κάναμε λάθος, δεν 

μας βγήκε… εγώ φταίω και δεν φταίει κανένας άλλος. Εγώ έδωσα τις παρατάσεις, εγώ ήμουνα 

πέντε χρόνια, εγώ είχα την ευθύνη»….. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Α.Λαζαρίδης μιλά εκτός 

μικροφώνου) 

Καραπαναγιωτίδης: ….δεν έγινε τίποτα…. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Χ.Κούτρας μιλά εκτός 

μικροφώνου) 

Πρόεδρος: κ.Λαζαρίδη δεν έχετε το λόγο. Δεν έχετε το λόγο. Συνεχίζετε; Θα το πάρετε 

ξανά μετά τις δευτερολογίες. 

Καραπαναγιωτίδης: ….η παράταση….. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Χ.Κούτρας μιλά εκτός 

μικροφώνου) 

Καραπαναγιωτίδης: Έτσι λέτε, μπορούμε να συζητήσουμε όποτε θέλετε. Αν εσείς δεν 

βλέπετε ή δεν τα είδατε τα έργα, εντάξει, ευθύνομαι εγώ. Ελάτε καθίστε μια μέρα να σας τα 

εξηγήσω. Το τονίζω ξανά, 7-8 παρατάσεις, δεν είναι κακό η παράταση αλλά η παράταση δίνεται 

σ’ ένα έργο το οποίο συνεχίζεται, το οποίο είναι σταθερό, το οποίο θα τελειώσει….. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Α.Λαζαρίδης μιλά εκτός 

μικροφώνου) 

Καραπαναγιωτίδης: ….το αποτέλεσμα; Το αποτέλεσμα; 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Α.Λαζαρίδης μιλά εκτός 

μικροφώνου) 

Καραπαναγιωτίδης: …ωραία, όλα πήγανε καλά, ας μας ακούσουν όλοι, μπράβο σας 

συγχαρητήρια να τελειώσει με το καλό. Όλα τα πήγατε μια χαρά. 

Μπέκης: Εγώ θα επαναφέρω την πρόταση για ειδική συνεδρίαση του Δ.Σ. τώρα, άμεσα, 

την επόμενη βδομάδα να οριστεί, αλλά να συμμετέχουν και όλοι ή να κληθούν, δεν μπορούμε να 

τους φέρουμε με το ζόρι, να κληθούν δημοσίως όλοι και πρώτη και κύρια η πρώην Δήμαρχος να 

έρθει εδώ και να συμμετέχει στη συζήτηση για να μας πει με ειλικρίνεια, λάθη, παραλείψεις κατά 

τη γνώμη της, της προηγούμενης, της προπροηγούμενης ή ακόμα και τις προπροπροηγούμενης  

Δημοτικής αρχής για να μιλήσουν όλοι για να λυθεί το ζήτημα.  

Τι διαπιστώνω εγώ μέχρι τώρα; Διαπιστώνω αυτό που είπε και ο προϊστάμενος της 

τεχνικής υπηρεσίας, ότι έχουν απορροφηθεί αν κατάλαβα καλά, το 45% των χρημάτων; Δηλαδή 

σχεδόν τα μισά χρήματα της δωρεάς και τι έχουμε έναντι αυτών των χρημάτων; Έχουμε δυό και 

τρία αντιστηρίγματα; Δεν ξέρω αν έχουμε κάτι παραπάνω. Έχουμε πολλές μελέτες, έχουμε πολλές 

αστοχίες, έχουμε λάθη που δεν προχώρησαν και αυτά θέλουν όλα διερεύνηση, όλα. Δεν είναι 

κακό να παραδέχεται κανείς ότι έκανε λάθος, αλλά αν δεν το παραδεχτεί αυτό, δεν μπορεί να 

συνεχίσει. Δεν είναι κακό να πει ότι εγώ έκανα λάθος, έπρεπε να το ορίσω σαν ειδικό έργο και δεν 

το όρισα ως ειδικό έργο. Άρα δεν μπόρεσα να δώσω με συγκεκριμένη ανάθεση σε κάποιον που εκ 

των πραγμάτων έχει αποδειχθεί ότι έχει κάνει τέτοιες κατασκευές, για να μου το τελειώσει 

γρήγορα και άλλα τέτοια.  

Αυτά πρέπει να συζητηθούν, έτσι ώστε με πλήρη ειλικρίνεια να περάσουμε στη συνέχεια 

στην ουσία, στο πρώτο βήμα μετά την αρχή, αυτό είναι, δεν είναι ακριβώς συνέχεια είναι πρώτο 

βήμα μετά την αρχή. Νομίζω ότι αν υπάρχει ένα τέτοιο πνεύμα, θα πάμε καλά, αν όμως υπάρχει 

ένα πνεύμα ότι, ότι έγινε, έγινε, να το ξεχάσουμε και πάμε, τότε θα συνεχίσουμε έχοντας 

ναρκοθετήσει όλη τη διαδικασία και δεν ξέρω που θα καταλήξει. 

Μαρκούλης: Πρόεδρε, απ’ όλη αυτή τη διαδικασία, δεν ξέρω ο κ.Κούτρας, δεν είναι 

επιτρεπτό να αναφέρουμε αλλά θα κάνω χιούμορ και θα διευκρινίσω γιατί κάνω χιούμορ: Ως 

παθολόγος προσπάθησε να μας χρυσώσει το χάπι να μας πει ότι και ο Δήμαρχος φυσικά όπως 

επίσης και ο αρμόδιος αντιδήμαρχος, να χρυσώσει το χάπι και βεβαίως είδα ότι υπάρχει μια 

προσπάθεια και απ’ την υπηρεσία, ενίσχυσης των θέσεων της διοίκησης, έτσι ώστε να μας πούνε 

ότι πάνε καλά μέχρι σήμερα. Μα αν πηγαίνουν όλα καλά δεν μπορώ να αντιληφθώ για ποιο λόγο 

γίνεται η σημερινή συνεδρίαση, για ποιο λόγο εμείς διεκδικούμε ή ζητούμε απ’ το Δ.Σ. απ’ την 

εποπτεύουσα αρχή δηλαδή, να ορίσει αυτόν τον εμπειρογνώμονα, τον πραγματογνώμονα; Ακόμη 

δεν μπόρεσα να το καταλάβω. Βέβαια μερικοί προσπαθούν να αποσείσουν τις ευθύνες, ποιες 

ευθύνες; Μπορείτε να αποσείσετε τις ευθύνες; Απ’ το 2010 μέχρι το 2015 εμείς ήμαστε Δημοτική 
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αρχή; Εσείς ήσαστε και εσείς κ.Λαζαρίδη ήσαστε στην εκτελεστική επιτροπή και όχι ο Δήμαρχος 

ο οποίος ποιεί τη νήσσα. Ήσαστε στην εκτελεστική επιτροπή και όλα τα τεχνικά προγράμματα 

εσείς τα εισηγηθήκατε, εμείς τα εισηγηθήκαμε; Το 2011, 2012, 2013 στο τεχνικό πρόγραμμα και 

στο φετινό, είναι η γέφυρα του Κούσιου.  

Ναι, ήσαστε και το 2011 και σας επαναλαμβάνω ότι ήταν στο τεχνικό πρόγραμμα του 

2011 και του 2012 και του 2013 και του 2014 και του 2015 που έχουμε ψηφίσει το Δεκέμβριο. 

Εσείς το φέρατε στο τεχνικό πρόγραμμα, εσείς έχετε ευθύνη διότι αυτό το έργο έπρεπε να έχει 

τελειώσει σε δύο χρόνια και έχουμε φτάσει στα δέκα, στα οχτώ. Και δεν έγινε τίποτα για τον 

κ.Λυκοστράτη, αυτή είναι η ανευθυνότητά σας, αυτό σας χαρακτηρίζει, αυτό είναι και το….. εεε 

και τι έγινε;…..  

Λοιπόν, εμείς ζητάμε, για άλλη μια φορά, να δείξετε αυτό το οποίο δεν μπορείτε να μας 

δώσετε. Λοιπόν, δεν μπορείτε να ολοκληρώσετε τη γέφυρα, εμείς ζητάμε απ’ την Δημοτική αρχή 

να δείξει συνέπεια, να δείξει ότι με προσήνεια εξετάζει τα αιτήματα της αγωνίας, καταρχάς των 

δωρητών. δεν θα καθίσουμε τώρα να επαληθεύσουμε την αρχή ότι κάθε δωρητής είναι εχθρός του 

τόπου, ίσα-ίσα είναι ευεργέτης και θα πρέπει αυτό να του το αναγνωρίσουμε εμπράκτως, 

υλοποιώντας τη βούλησή του, η οποία βούλησή του αποσκοπεί στην ολοκλήρωση ενός έργου που 

θα βελτιώσει τις συνθήκες διαβίωσης των πολιτών της Βέροιας.  

Επιτέλους, δείξτε ότι έχετε το ελάχιστο ίχνος σοβαρότητας, έτσι ώστε να μπορέσουμε και 

εμείς να σας βοηθήσουμε. Όσο δείχνετε αυτή την επιπολαιότητα νομίζω ότι είστε απέναντι στα 

συμφέροντα των πολιτών της Βέροιας και θα κριθείτε γι’ αυτό.  

Παπαδόπουλος: Πρόεδρε, εγώ θέλω επί προσωπικού, θα το αιτιολογήσω και αν θέλετε μην 

μου το δίνετε. 

Πρόεδρος: Ναι κ.Παπαδόπουλε, ποιο είναι το προσωπικό; 

Παπαδόπουλος: Μας είπε ο κ.Μαρκούλης ανεύθυνους, μας είπε ότι δεν θέλουμε, 

δείχνουμε ανευθυνότητα και εγώ προσωπικά δεν θεωρώ ότι δείχνω ανευθυνότητα, παίρνοντας μια 

σημαντική απόφαση σήμερα να ορίσουμε έναν εμπειρογνώμονα για να λύσουμε το θέμα, όχι για 

να το κρύψουμε το θέμα.  

Πρόεδρος: Καλώς. 

Παπαδόπουλος: Άρα αφού δέχεστε το προσωπικό, αποποιούμαι τον όρο αυτό που ανέφερε 

ο κ.Μαρκούλης και του τον επιστρέφω. Αν είναι δυνατόν εδώ μέσα να μας λέει ανεύθυνους και 

να μην τον διακόπτετε πρόεδρε. 

Καγκελίδης: Εγώ θα πω ότι παραδέχομαι ότι ήμαστε ανίκανοι για να διεκπεραιώσουμε 

αυτό, σαν Δ.Σ. μεταξύ των οποίων και εγώ, δεν διαχωρίζω τον εαυτό μου, μας αξίζει αυτός ο 

ορισμός και όποιος λέει το αντίθετο να το αποδείξει. Μετά την άρνηση του δωρητή ότι δεν 

αποδέχεται τη δαπάνη αυτή, τι καθόμαστε και συζητάμε; Δηλαδή να τον προκαλέσουμε τον 

δωρητή να πει παίρνω και τη δωρεά πίσω; Δεν το κατάλαβα, αφού δεν δέχεται ο δωρητής να 

χρησιμοποιηθεί το ποσό, μην τον προκαλούμε, νομίζω πρέπει να αλλάξουμε το εισηγητικό για να 

βάλει ο Δήμος αυτό το ποσό και αν είναι ας βάλουμε όλη η προηγούμενη Δημοτική αρχή να 

καλύψουμε, ξέρω εγώ, από 50,00€ να καλύψουμε τη δαπάνη. Φυσικά να γίνει διαγωνισμός και να 

μπει ο εμπειρογνώμονας ο οποίος πρέπει να είναι.  

Εγώ είμαι της άποψης να αναλάβει η τεχνική υπηρεσία, ναι μεν αυτή αποφεύγει μετά το 

Άνω Σέλι-Κάτω Σέλι να αναλάβει τις ευθύνες, έτσι πρέπει να κάνει, τότε που θα γίνει η σύσκεψη 

να ………. και αλληλογραφία της διαχειριστικής επιτροπής προς την τεχνική υπηρεσία και τους 

αιρετούς, τους αρμόδιους και εκείνη η αλληλογραφία να έρθει στη σύσκεψη και θέλω να κάνω 

και δύο ερωτήσεις στον κ.Βουτσιλά.  

Αληθεύουν αυτά που δημοσιεύονταν ότι στον οπλισμό μέσα δεν μπήκαν αυτά τα σίδερα 

που ήταν; Γιατί τα διαβάζουμε και δεν μας εξηγεί κανένας, φαίνεται μας έστειλαν εδώ για να μην 

ενημερωνόμαστε ούτε από τις υπηρεσίες μας.  

Θα ήθελα να πω ότι σας τιμάει σαν επιστήμονα να κρίνετε τον ανάδοχο έκπτωτο και να 

ερχόμαστε εμείς, χωρίς να έχουμε γνώσεις και να απορρίπτουμε την απόφαση τη δική σας, 

κ.Βουτσιλά; Εσείς κρίνετε ότι η απόφαση για έκπτωση δεν ήταν σωστή;  

Κούτρας: Ενώ συζητάμε τόση ώρα, μερικοί δεν αντιλήφθηκαν ακόμη το πρόβλημα και 

έχουν το λόγο να λένε διάφορα χωρίς να έχουν αντιληφθεί την ουσία του προβλήματος.  

Το 2010 παραλήφθηκε, όχι η προηγούμενη η πιο προηγούμενη, η μελέτη. Ο υπεύθυνος, 

αυτός ο ειδικός, ο κ.Μαυράκης διαβεβαίωνε ότι η μελέτη ήταν πλήρης, το οποίο διαβεβαίωνε και 
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στην προηγούμενη Δημοτική αρχή. Η διαχειριστική επιτροπή και ο δωρητής είχαν ορίσει ειδικό 

για τη γέφυρα και παρών σε όλες τις συσκέψεις ήταν κι ο ειδικός για τη γέφυρα.  

Ο κ.Μαυράκης επανειλημμένα συμμετείχε σ’ αυτές τις συσκέψεις και έλεγε ο ίδιος, που 

είναι ειδικός για τη γέφυρα, δεν χρειάζεται επιπρόσθετη εξωσυμβατική μελέτη για τα ικριώματα 

που ο εργολάβος επέμενε και τελικά ο εργολάβος είχε δίκιο και δεν είχε αυτός ο ειδικός για τη 

γέφυρα, ο κ.Μαυράκης. Αυτό να το κατανοήσουμε. Και δεν ήταν ούτε ο κ.Βοργιαζίδης, επιμένω, 

ούτε ο κ.Λαζαρίδης όταν παρελήφθη το 2010 αυτή η μελέτη, ήταν άλλος αντιδήμαρχος, άλλος 

Δήμαρχος. Για να εξηγούμε πως έχουν τα πράγματα και αυτό που θέλω να τονίσω, αυτό ήταν η 

βάση του προβλήματος, αυτή ήταν η βάση αν θέλει να την κατανοήσει κανείς.  

Αυτή ήταν η βάση του προβλήματος, ότι η μελέτη τελικά δεν ήταν πλήρης και αυτή 

δημιούργησε τα προβλήματα παρότι ο κ.Μαυράκης σε επανειλημμένες συσκέψεις διαβεβαίωνε 

ότι η μελέτη είναι πλήρης, ο κ.Μαυράκης και τελικά έχασε ο κ.Μαυράκης από τον εργολάβο. Τι 

να κάνουμε; Αυτή ήταν όλη η ιστορία. Αλλά βλέπω εδώ πέρα μιλάτε χωρίς να έχετε κατανοήσει 

τη βάση του προβλήματος.  

Λαζαρίδης: Πρόεδρε, επειδή ακούστηκε ότι είμαστε επικίνδυνοι ως προς τη διαχείριση, 

εγώ θα πω ότι μετά από 4 χρόνια διαχείρισης και αυτού του έργου είμαστε εδώ κι ο κ.Μαρκούλης 

είναι απέναντι. Κατά συνέπεια δεν κριθήκαμε ως επικίνδυνοι για το Δήμο. 

Ακούστηκε στη συνεδρίαση γιατί το έργο δε χαρακτηρίστηκε ως ειδικό. Αυτό έπρεπε να 

γίνει το 2010, αλλά εμείς θα το κάνουμε.  

Συνολικά θέλω να πω τώρα ότι εμείς κάνουμε αυτά που έπρεπε να γίνουν πριν από 5-5,5 

χρόνια και τα κάνουμε τώρα, γι’ αυτό ορίζουμε εμπειρογνώμονα, γι’ αυτό «δένουμε» το έργο από 

παντού, γι’ αυτό και θα κριθεί το έργο ως ειδικό αυτή τη φορά. Κάτι που έπρεπε να γίνει από το 

2010, ούτε από εμένα, ούτε από το Δήμαρχο.  

Αυτό θα γίνει σήμερα, για τη συνέχιση του έργου θα κληθούν λίγοι κατασκευαστές με 

εμπειρία, οι οποίοι έχουν κάνει πρόσφατα τέτοιου είδους έργα, αυτού του ύψους, αυτού του 

προϋπολογισμού, κάτι που λέμε όχι σήμερα, εδώ και τέσσερα χρόνια, ότι έπρεπε να γίνει από το 

2010. Δεν έγινε, δε φταίμε γι’ αυτό εμείς. 

Και κάτι ακόμη: Δε ζητούμε έξτρα πίστωση από το δωρητή, τα χρήματα είναι αυτά που 

έδωσε, δε θα ζητήσουμε επιπλέον χρήματα., παρ’ ότι κατά καιρούς είπε ότι θα έδινε κάποια 

επιπλέον ποσά. Δε θέλουμε άλλα. Τα χρήματα αυτά που πήραμε, αυτά και διαχειριζόμαστε. Αν 

χρειαστούμε άλλα, θα τα δώσουμε εμείς ως Δήμος. 

Προσέξτε! Εδώ υπάρχει μια παρεξήγηση. Λέμε για τις 9.000€ ότι δε θέλει να τα δώσει ο 

δωρητής, αλλά δε ζητούμε επιπλέον πίστωση. Είναι μέσα από την αρχική πίστωση. Αυτά τα 

χρήματα θα τα δαπανήσουμε κι αν χρειαστούν άλλα χρήματα, τότε θα βάλει ο Δήμος. Δε ζητούμε 

τίποτε από τον κ.Κούσιο. Μας φτάνουν τα χρήματα που έδωσε και τον ευχαριστούμε πολύ γι’ 

αυτό. 

Δήμαρχος: Εδώ μέσα υπάρχουν, τουλάχιστον από την πλευρά της αντιπολίτευσης κάποιοι 

άνθρωποι που έχουν αγωνία για το έργο, υπάρχουν κάποιοι άλλοι που είδαν σήμερα τον κ.Κούσιο 

και θέλουν να πουν και δυο λόγια παραπάνω και υπάρχουν και κάποιοι που αν δούμε τις 

αποφάσεις που ψήφισαν, στο 50% των αποφάσεων ψήφισαν λευκό κι είναι δεδομένο ότι θα 

ξαναψηφίσουν λευκό, αλλά παρ’ όλα αυτά μιλούν. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Α.Μαρκούλης μιλά εκτός 

μικροφώνου) 

Δήμαρχος: Χαίρομαι που έχεις το γνώθι σ’ αυτόν Αντώνη. 

(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι δημοτικοί σύμβουλοι μιλούν εκτός μικροφώνου) 

Δήμαρχος: Την υπευθυνότητα του καθενός μπορεί να την κρίνουν όλοι. 

Σε κάθε περίπτωση συμφωνώ απόλυτα με αυτό που είπατε, επειδή κάποιοι δε γνωρίζουν 

για τα πεπραγμένα και το τι συνέβη στη γέφυρα αφών Κούσιου και θα πρέπει να ενημερωθούν. 

Αυτό βέβαια δε συνεπάγεται ότι πρέπει να αναβληθεί το σημερινό θέμα.  

Στο σημερινό θέμα αυτό που θα γίνει, είναι για μια ακόμη φορά σύμφωνα με την επιθυμία 

του κ.Κούσιου θα αφαιρέσουμε το ποσό αυτό από τη δωρεά και θα το πληρώσει ο Δήμος, για να 

μην υπάρχει κάποιο θέμα. 

Βέβαια θα πω ότι κάθε φορά που έρχεται θέμα για τη γέφυρα αφών Κούσιου, οι 

επικεφαλής των παρατάξεων να κάνουν πρώτα μια κουβέντα με τον αρμόδιο αντιδήμαρχο ή με 

εμένα για να λύνονται όλες οι απορίες. 
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Πριν όμως από αυτό καλό θα ήταν Πρόεδρε να προηγηθεί μια ενημέρωση του Σώματος, ή 

όποιων θέλουν τουλάχιστον, τι έγινε αυτά τα πέντε χρόνια, από πού ξεκινήσαμε και που φτάσαμε.  

Αυτό όμως δε σημαίνει ότι πρέπει να σταματήσει να τρέχει το έργο, γιατί αν πούμε αυτό 

το πράγμα θα σταματήσει να τρέχει και δεν υπάρχει λόγος. Αντιθέτως θέλουμε να κερδίσουμε 

χρόνο γιατί οι γραφειοκρατικές διαδικασίες είναι πολλές. 

Επομένως Πρόεδρε ψηφίζεται το θέμα με τη διαφοροποίηση ότι το ποσό αυτό δε θα 

βαρύνει το ποσό της δωρεάς.  

Πρόεδρος: Επομένως, με τη δέσμευση του Δημάρχου, ότι θα γίνει ενημέρωση εφ’ όλης 

της ύλης για το θέμα που συζητούμε προχωρούμε στην ψηφοφορία.  

Μπέκης: Θα ήθελα, αν είναι δυνατόν, να οριστεί από τώρα η ημερομηνία. 

Δήμαρχος: Αν δεν υπάρχει κάποιο άλλο πρόβλημα, προτείνω να γίνει η συνεδρίαση την 

επόμενη Δευτέρα. 

Μπέκης: Στην ειδική συνεδρίαση προτείνω να προσκληθούν και οι υπεύθυνοι που είχαν 

κάνει τη μελέτη. 

Καραπαναγιωτίδης: Πρόεδρε δεν συμφωνώ. Το Δ.Σ. δεν είναι δικαστήριο. Εμείς ως 

δημοτική παράταξη δε θα παραστούμε. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη 

Λαζαρίδη; 

Μέλη: Ναι 

Υπέρ της εισήγησης ψήφισε η Πρόεδρος της Τ.Κ. Βέροιας Ε.Γκόγκα 

Αρνητική ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, 

Γ.Μελιόπουλος 

Λευκή ψήφο έδωσαν έξι (6) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Κ.Καραπαναγιωτίδης, 

Ι.Κυρατλίδης, Μ.Σουμελίδης, Ν.Τσιαμήτρος, Α.Καγκελίδης, Σ.Ελευθεριάδου. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 15-4-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αριστομένη Λαζαρίδη. 

2.- Την με αρ. πρωτ. 39843/31-7-2014 απόφαση της Προϊσταμένης της Δ/νσης Τεχνικών 

Υπηρεσιών. 

3.- Το με αρ. πρωτ. 5442/10-2-2015 έγγραφο της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 

4.- Την υπ’ αριθ. 210/2015 απόφαση της Ο.Ε. 

5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 

6.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), του Ν.3669/2008, 

του άρθρου 38 του Ν.3316/2005, καθώς και του άρθρου 96 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.). 

  

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία  

 

Α) Αναθέτει καθήκοντα και ορίζει ως ειδικό εμπειρογνώμονα του Δ.Βέροιας τον κ.Άνθιμο 

Σπυρίδη, Αγρονόμο Τοπογράφο Μηχανικό, για την επιστημονική συνδρομή της Δ/νσης Τεχνικών 

Υπηρεσιών και με αντικείμενο: 1) την αποτύπωση των τμημάτων του έργου «Κατασκευή 

Γέφυρας Αφών Κούσιου» όπως αυτά κατασκευάστηκαν (γεωμετρική αποτύπωση), 2) έλεγχο για 

τυχούσες αποκλίσεις της κατασκευής από την αρχική άποψη και 3) διατύπωση άποψης, με 

συνολική αμοιβή 8.892,90€ με Φ.Π.Α. (ήτοι 10ημέρες Χ 600€ Χ 1,205 Χ 23%ΦΠΑ= 8.892,90€) 

η οποία θα βαρύνει τις πιστώσεις του προϋπολογισμού του έργου. 

Β) Εξουσιοδοτεί τον αντιδήμαρχο τεχνικών Αριστομένη Λαζαρίδη για την υπογραφή της 

σχετικής σύμβασης. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  223 / 2015 

.............................................................................................………................................. 

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 

 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

 

 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 

 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 

ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  

Θ. Αγγελίνας     

Χ. Κούτρας     

Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος     

Δ. Κουλουριώτης  Ν. Γερούκης  

Θ. Κορωνάς  Ι. Σιδηρόπουλος  

Σ. Διαμάντης  Η. Μπατσαράς  

Ν. Μωυσιάδης  Κ. Πιστοφίδης  

Π. Τσαπαρόπουλος  Ν. Αγγέλου  

Β. Λυκοστράτης     

Μ. Παπαϊωάννου     

Ι. Χειμώνας     

Λ. Ακριβόπουλος     

Σ. Ασλάνογλου     

Γ. Ορφανίδης     

Ε. Ιακωβίδου     

Χ. Γαϊτάνου     

Ν. Μαυροκεφαλίδης     

Α. Σιακαβάρας     

Θ. Τέτος     

Κ. Καραπαναγιωτίδης     

Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     

Ν.  Τσιαμήτρος     

Α. Καγκελίδης     

Ι. Παπαγιάννης     

Σ. Ελευθεριάδου     

Η. Τσιφλίδης     

Ν. Μπέκης     

Π. Παπαδίνα  

Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  24-4-2015 

Ο Δήμαρχος 

 

 
 

    ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Α. Μαρκούλης 

Σ. Στουγιάννος 

Γ. Μελιόπουλος 
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